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 2 מת השרון  ר  -2מס'  מן המניין שלא מליאהפרטי כל ישיבת                              

 3  25.6.24  -בשהתקיימה                                                       

 4  :משתתפים
 5 ראש העיר  -  מר איציק רוכברגר

 6 חברת מועצה  -    גברת ענת לין

 7 חברת מועצה  -  גברת לירון בלומנר

 8 חבר מועצה  -    מר גיא קלנר

 9 חברת מועצה  -  גברת הדר שוייצר

 10    חברת מועצה  -    גברת סיון דהן

 11 חברת מועצה  -    גייל שורש עו"ד

 12 חברת מועצה   -  גב' בת שבע אלקובי

 13  חברת מועצה  -  דניאלה רון יעקובי עו"ד

 14 חבר מועצה  -  מר יעקב קורצקי

 15 חבר מועצה  -    מר עופר קליך

 16     חבר מועצה  -    מר מוטי גינדי

 17    חבר מועצה  -    עו"ד עידן למדן

 18 חברת מועצה  -    נאווה פרסעו"ד 

 19 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 20 חבר מועצה  -    מר אהד בלייר

 21 חבר מועצה  -    מר דני רוק

 22 

 23 צוות מקצועי

 24 יועמ"ש - עו"ד מיכה בלום

 25  מנכ"לית העירייה - גברת פרח מלך

 26 משאבי אנוש מ"מ מנהל  –גב' לבנת יגר 

 27 ביטחון  מנהל אגף  - מר קובי אלפסי

 28 מהנדסת העירייה   - אדר' עירית טלמור

 29 אגף חינוך  מנהלת - גב' שלומית שפיגלבלטגב' 

 30     מ"מ גזבר העירייה  - רויטל פיטרמןגב' 

 31  דובר העירייה  - מר רן אהרון

 32 מנהלת אגף רווחה.  - גב' ליאורה דיקשטיין
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 1 פרטי כל

 2 

 2024.הצעת תקציב רגיל לשנת 1

 

 3 

רוכברגר איציק   4חברים ערב טוב. אני ברשותכם פותח את הישיבה שלא מן ראש העיר:    -מר 

לשנת   העירייה  באישור תקציב  לדיון  שני 2024המניין  חלק  יהיה  מכן  לאחר   .5 

דיון והצבעה. כמה מילים לפני  נקיים  כן  גם  שעליו  הפיתוח  של תקציב   6לנושא 

 7שאנחנו נכנסים לדיון עצמו. קודם כל יש אפשרות לכל אחד לדבר בנושא התקציב 

 8עשר דקות על כל פרק. עשר דקות על כל פרק. אם מישהו מוותר על זכות הדיבור 

אני  בעיה אבל  שום  אין  שלו  בסיעה  למישהו אחר  זה  להעביר את  ורוצה   9שלו 

ועל תרבות הדיון.   הזמנים  לוח  על  נקפיד  שאנחנו  ואומר   10אני מדגיש על אדייק 

התפרצויות,   ויהיו  ככל  הדיון  לעניין, תרבות  לא  אמירות  לעניין,  לא   11שיחות 

שהייתה  הפרסה  יאפשר את  לא  הפעם  אני  בשני  אחד  השתלחויות   12וויכוחים, 

 13שהביאה באמת לא הביאה כבוד לאף אחד מאיתנו גם אם מישהו לא דיבר. כל 

 14הפרסה הזאת אני קיבלתי תגובות מאנשים. לא  הייתה במקום אני מבקש לקיים 

לפני הדיון עצמו. אנחנו  הקדמה  השני  הדבר  כך.  על  ואני אקפיד  דיון,   15תרבות 

של ועדת הכספים כמתבקש. ישאלו שאלות חלק מהשאלות נענו  ישיבה   16קיימנו 

 17וגם הוספו שאלות לאחר מכן הן פרח והן ממלאת מקום הגזבר רויטל פיטרמן ענו 

 18על התשובות ככל שניתן. ענו על התשובות אני אומר עוד פעם. אני קיבלתי את 

אבל  בהסכמה  תמיד  לא  רצון  לשביעות  התשובות  את  קיבלו  שכולם   19המסר 

 20כשאנחנו  24שמדבר למעשה על תקציב לשביעות רצון. התקציב הזה הוא תקציב 

 21נמצאים כבר  במחצית השנה. וזה לא דבר סביר, לא דבר נורמלי והתירוץ בגלל 

נקלענו  ואנחנו  הנותן  התירוץ  הוא  המלחמה  בגלל  גם  הבחירות   22מערכת 

למעשה בעשרים למרץ כך שעל פי הכללים וההוראות  נכנסו  כולנו   23לסיטואציה 

 24הנחיות של משרד הפנים עלינו להעביר את התקציב עד השלושים ליוני. אנחנו 

 25עשינו את כל המאמצים בנסיבות העניין. לעשות את התקציב. התקציב בהתבסס 

מאוד   2023על   שהם  סיטואציות  לכמה  שנקלענו  מאחר  לאחד,  אחד   26כמעט 
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נקף  לא  ולצערי  פורש מתפקידו  שהוא  שהחליט  עירייה  גזבר  אחד,   1מסובכות. 

 2אצבע לעזור עם התקציב ופרח נכנסה נדמה לי בחמישי לחמישי אם אני לא טועה 

עם רוויטל שאושרה גם כן כמה ימים לפני. באותו יום בעצם נכנסו לעובי   3יחד 

הקרה כלומר משהו כמו חודש  לעובי  נכנסו  אז  גזבר.  כממלאת מקום   4הקורה. 

כדי  את  לתת  מנת  על  ולילה  יומם  השעון  סביב  עובדים  שבועות   5ושלושה 

 6 שהתקציב. 

 7 לא. חודש בדיוק כי בתשיעי כבר היה ועדת כספים. גב' פרח מלך:  

 8כן חודש בסדר. עשו את הכל כדי לצור מצב שנוכל לאשר את ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9התקציב. כמובן שהיינו רוצים יותר אבל זה מה שיש. דבר נוסף שאני חייב להעיר 

של הרשות המקומית בשנים האחרונות. אף פעם לא הוגש  ההתנהלות  זה   10עליו 

בחודש  האחרונות  שנים  שמונה  בשבע,  לפחות  האחרונות  בשנים   11התקציב 

 12אוקטובר נובמבר גג דצמבר. כל התקציבים שאושרו עד היום נעו בסביבות חודש 

 13  מרץ משהו כזה. 

 14  זה נכון אבל מה זה משנה לעניין של התקציב הזה? למה זה משנה?  מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  לא משנה. אמרתי את זה כעובדה. לכן כאשר אנחנוראש העיר:    -מר   15זה   זה 

 16מתחיל עוד פעם הערות די. אני מעלה את זה מסיבה אחת כי בראשון לחודש יום 

על  לעבוד  כבר תהיה  ראשונה  והנחיה  לעירייה  חדש  גזבר  להיכנס  אמור   17שני 

נגיע .  25תקציב   שלא  אני מקווה  בדצמבר  גג  נובמבר  באוקטובר  שאנחנו   18כדי 

 19 לכן זה משנה.  2025לדצמבר נוכל לאשר את התקציב לשנת 

 20 הבנתי.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מונח ראש  ברשותכם.  אנחנו מתחילים  ההערה.  פה  הייתה   21לכן 

 22ניתנו תשובות לכל הדברים. קדימה מי רוצה  2024אצלכם התקציב הרגיל לשנת 

 23 עשר דקות לכל פרק. לכל אדם.  להתייחס?

 24רק בקשה קטנה מי ששואל שאלה יגיד לנו את הסעיף התקציבי כדי שיהיה לנו קל גב' פרח מלך:   

 25 יותר לפנות לספר ולבחון את זה. 

לשבח את מנכ"לית העירייה פרח ורוויטל  גב' סיוון דהן: רבה  תודה  להגיד  רוצה  אני   26ראשית 

 27שעשו פה באמת עבודה בלונג טיים והביאו את התקציב לוועדת הכספים באמת 

 28מהר מאוד. אנחנו הסתכלנו על התקציב גם בוועדת הכספים ואחר כך הייתה לנו 
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נוספת לאחר מכן ואני חושבת שסך הכל של התקציב נראה בסדר גמור   1פגישה 

 2במיוחד כפי שציין ראש העיר אנחנו נמצאים כבר חצי שנה לפחות כך שדי קל 

הביצוע, תקציב  אחרי  בצד      לעקוב  לא  פערים  של  זמן  המון  עוד  לנו   3ואין 

 4ההכנסות ולא בצד ההוצאות. עם זאת יש פה כמה סעיפים שלא קיבלנו עליהם 

מגוונים  של  סעיף  הוא  משמעותי  הכי  הסעיף  לטעמי.  טובות  מספיק   5תשובות 

 6שאנחנו מבינים שהיה צריך לאזן את התקציב מאיזה שהוא מקום אבל יש פה 

 7עדיין פער. יש פה פער תקציבי של כארבעה מיליון שקל לפי מה שמצוין בתקציב 

 8השוטף אבל אני מבינה שיש פה עוד הוצאות נוספות שמגוונים יאלצו לקחת על 

 9עצמם. כמו ניקיון וכו'. זה לא מצוין בתוך התקציב עצמו כדי להתייחס לסעיף 

שכפי  כתוב  הסכם  שהוא  איזה  לראות  מצפים  היינו  רצינית,  בצורה   10הזה 

 11שהצהרתם הוסכם עליו בעל פה לקחת תקציב כנגד רזרבות שנאגרו בקרנות של 

 12מגוונים, שעליהם הם יפוצו בשנים הבאות. ובעצם לא קיבלנו אינדיקציה איך זה 

לקרות,   איזה הולך  יש  והאם  ההחזר  יהיה קצב  ההכנסה מה  יהיה מקור   13מה 

 14שהוא הסכם שהוא הסכם כתוב ולא רק בעל פה שייתן לנו איזה שהוא סוג של 

יכולים לחיות איתו בצורה  והם  מגוונים  על  גם  הזה מקובל  שההסכם   15ביטחון 

שלא תפגע בתלמידים שנהנים מהשירותים של מגוונים היום. זה לפחות   16בעצם 

 17 מבחינתי הסעיף העיקרי שכרגע בסימן שאלה ואני אשמח. 

 18 יש לי הרבה התייחסויות אני עוד מכין.   מר גיא קלנר:

אלקובי:   שבע  בת  במגוונים אז אני רוצה לציין אני גם שמתי לב לירידה גב'  התחלנו  כבר   19אם 

 20הדרמטית הזו בתקציב מצד שני אני כן מבקשת קדנציה הקודמת דיברנו רבות על  

 21מגוונים ויש פה שותפה שהייתה שלי בדרך שהפעם היא בצד השני של המתרס 

בין  ביחסים  בעיות  יש  מגוונים.  עם  בעיות  הרבה  שיש  וראינו  משנה  לא   22אבל 

מהלשכה  גם  בזמנו  אז  הבנתי  מתנ"סים.  רשת  לבין  מגוונים.  לבין   23העירייה 

 24המשפטית שכל הנושא הזה זה אפילו גדול מאיתנו. זאת אומרת זה משהו שדרך 

 25המדינה אמור להתבסס כל היחסים בין מתנ"ס לבין עירייה מצד אחד הם גוף 

 26בפני עצמו. יש להם גזבר משלהם. יש להם הכל. מי משלם מי לא משלם ומצד שני  

הם מקבלים גם מאיתנו תקציב. השאלה מה התפקיד שלנו בתור עירייה   27עדיין 
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 1בתוך המגוונים. בתוך הדבר הגדול הזה. אז קשה לי להגיד כעת מה דעתי יכול 

 2 להיות שאנחנו נשמע הסבר.

 3הדירקטוריון מורכב אצלנו אבל זה דירקטוריון שלהם. בסדר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 גמור. 

 5יש שם נציג של הסוכנות. שיושב שם. אני חושבת שצריך ללכת צעד אחורה גב' בת שבע אלקובי: 

 6ולהבין את היחסים שלנו לאן כמו שאומרים ואז נבין האם יש סיבה קונקרטית 

 7אני באמת רוצה לשמוע מהצד שלכם על הירידה הדרסטית הזאת בתקציב ומה 

 8חשוב ביותר זה שהלקוחות שלנו התושבים שלנו אלה שכן נעזרים בשירותים לא 

 9 יפגעו כתוצאה מהירידה בתקציב. 

 10משהו אחר נושאים  מאה אחוז. מישהו רוצה להתייחס משהו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 אחרים בוודאי. אני יענה אחר כך הכל. אני רושם. לא בורח. 

 12קודם כל אני רוצה להצטרף אני רוצה להתחיל להצטרף לסיוון ולשבח את פרח עו"ד גייל שורש:   

 13ואת רוויטל ואת הצוותים שלכם על כל ההיענות. על המידע. בירורים, מסמכים, 

ואני מאוד מעריכה את זה. נותנו  באמת  ועדיין  חיים קלים  עשיתי  לא   14המכתב 

התייחסות. מספר בודד של דברים ביחד עם זה לי לנו  נושאים מבקשת   15מספר 

 16שמונח לפנינו הוא תקציב  2024להביא את..כפי שאמר ראש העיר באמת תקציב 

 17. וזה המצב הנתון. צריך  2023בלי חזון, בלי בשורה. ברובו המכריע הוא המשך של  

 18 24או ברבעון הראשון של  23להגיד שההתנהלות התקציבית ברבעון האחרון של 

שמרנית  הייתה  מדיניות  גירעון.  בלי  הסתיים  התקציב  שמרנית.  מאוד   19הייתה 

 20ומדודה וגם המצב בישראל וגם ההוצאות ברבעון הראשון הוגבלו למעשה בחציון 

 21הראשון הוגבלו גם הנחיות על הוצאות במקרה של העירייה אין תקציב. יש פה 

מגמות  כמה  מזהה  מאוד..אני  הוצאות  למדיניות  שהובילו  הגבלות   22באמת 

עליהם. דבר ראשון מגמה מאוד  לדבר  רוצה  והייתי  השוטף  בתקציב   23מדאיגות 

 24ברורה היא גידול משמעותי בעלויות השכר. של העירייה. השיעור הממוצע הוא 

 25עברתי על הדו"חות האחרונים. לדוגמא אגף   23בערך עשרה אחוז מהביצוע של  

 26עובדי לשכת ראש העיר עליית   40%-הביטחון הייתה עליית שכר ממוצעת של כ

 27ומחלקת צעירים אמנם יש רק שני תקנים אבל עליית שכר של   60%-שכר של כ

70%  28 



מן המניין מס'   –רמת השרון    25.6.24מיום    2ישיבת מליאה שלא 

 

7 

 

 1 אני רושם כדי לענות. הנושא הראשון מה זה היה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2ובראשון ינואר עד  23עליית שכר בעירייה. חשוב להגיד שברבעון האחרון של עו"ד גייל שורש:  

 3העירייה הוציאה הרבה כסף על כונניות ושעות נוספות. אבל אנחנו רואים  24מרץ  

רבעונים האחד הוא אחרון ב שני   4והשני הוא הראשון בעשרים וארבע   23-שזה 

 5ולכן המשקל היחסי שלהם בתוך התקציב הוא אותו דבר. ולכן זה לא מסביר את 

 6העלייה בשכר. יש פה עליה שהיא בניכוי השעות הנוספות והכונניות צריך להסביר  

 7אותה. דבר נוסף שהסתכלתי עליו ודיברנו עליו גם כאן במועצה. בעירייה בוצע 

 8שינוי ארגוני במסגרתו הוקם מנהל תפעול, אליו הוכפף אגף הביטחון. בזמנו מר 

התקיים  המלצותיו  בסיס  שעל  ארגוני  ייעוץ  פה  שיהיה  ציינת  אתה   9רוכברגר 

 10השינוי הזה ובוועדת הכספים הצבענו שנוכח המצוקה הכספית, השינוי נעשה ללא  

 11ייעוץ מקצועי. במסגרת הזאת צריך להבין קרו כמה דברים בעיני משמעותיים. 

 12אחד, שישה עשר תקנים עברו לאגף הפיקוח מאגף הביטחון. היום באגף הביטחון 

 13יש תשעה תקנים בלבד. המשמעות היא שתקני הביטחון צומצמו ועברו לפיקוח 

של  הכנסות  הצפי  את  שמסביר  מה  כנראה  זה  הפיקוח.  את  להגביר   14במגמה 

 15העירייה להגדיל את ההכנסות מדו"חות חניה בערך שלושה וחצי מש"ח כי אנחנו 

 16ר שנסגרה ורואים שיש עכשיו יותר כוח אדם שעבר לפיקוח. מצד שני צריך לאמ

 17חברת אבטחה יתכן ובמקום התקנים של הביטחון וכולנו מקווים שהפעילות שלה  

 18תסייע בהורדת שיעור פשיעת הרכוש בעיר. אבל באופן מפתיע בתקציב השוטף, 

 19לא נמצא מקור מימון של ההתקשרות הזאת. ואני אודה על קבלת מענה להיקף 

 20תקציב החינוך ההתקשרות ולמקור המימון שלה. נושא נוסף הוא נושא החינוך. 

שתי  שוב  פה  יש  שינוי אבל  כל  אין  הקושי  אף  ועל  שפוזרו  ההבטחות   21למרות 

 22תופעות שהם לא מספיק ברורות על אף שקיבלתי הסברים הם עדיין לא הניחו 

 23את דעתי במובן הזה שאני לא מצליחה להבין את הרציונל שלהם. שתי התופעות 

עלה  העיר  בתוך  הסעות  למימון  התקציב  האחד,  כאלה.  הם  החינוך   24תקציב 

התלמידים  במספר  גידול  כמעט  חל  שלא  למרות  שקלים  מיליון  וחצי   25בארבעה 

 26שלומדים במערכת החינוך הרגילה בעיר או בפיזור הגיאוגרפי שלהם. אני אחדד. 

 27אני רוצה לציין שלא מדובר בחינוך מיוחד שנוצר גם ההסעות וגם הליווי הסעות 

זה   הפרק  כבר   8178תלמידים  אני  נפרדים  שני סעיפים  פה  שיש  שמעניין   28מה 
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 1אקריא את מספריהם. שניהם עוסקים בהסעת תלמידים בתוך העיר. האחד הוא 

בספרות    1817800720 הוא מסיים  שמתקציבים   722והשני  שני סעיפים  פה   2יש 

 3מש"ח  6.2הסעות חינוך רגיל בתוך העיר ועלות מתוקצבת משותפת שלהם היא 

 4 יש פה משהו שמאוד מפריע ונגיד עוד דבר 1.8ביצוע של   23-ב  2.1מול תקציב של 

 5כולנו אמרנו שמדובר בתקציב לחצי שנה בלבד. בתוך חצי שנה הזאת יש שלשוה 

 6חודשים של חופשות, יולי, אוגוסט ואוקטובר זה חגי תשרי. לא מצליחה לסדר 

 7 את המספרים האלה ביחד. הנושא הנוסף שקשור. 

 8 24התקציב הוא שנתי. הוא לא גם בית הספר. התקציב הוא שנה. כי גם בספטמבר גב' פרח מלך:   

 9 את מתחילה את שנת הלימודים הבאה 

 10אבל הוא עד דצמבר. ועד דצמבר יש  24אני מבינה. לקחתי את זה בחשבון. את עו"ד גייל שורש:   

 11יש חוסר  23בעצם שלושה חודשי לימוד. גם שוב אני מסתכלת לביצוע ולזה של 

 12 הלימה שוב אני לא. 

 13יש חרבות ברזל צריך לזכות את זה בתי הספר לא  23לא. אני אתן את התשובה. גב' פרח מלך:   

 14 פעלו במאה אחוז. 

 15 הכל בסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 אני אשמח לבדוק. עו"ד גייל שורש:  

 17 הכל בסדר תמשיכי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18הנושא הנוסף שקשור למערכת החינוך הוא נושא של ניקיון מוסדות החינוך עו"ד גייל שורש:   

בין חמישה   19בעיר. קיבלתי גם על היסודי, חטיבה ותיכון. יש קיצוץ בשיעור של 

בהתכנסות  לי מדובר  שניתנו  ההסברים  החינוכי.  במוסד  תלוי  אחוז   20לעשרים 

 21בתקציב והעברת אחריות לניקוי בתי ספר יסודיים כפי שציינה סיוון לצהרונים. 

 22אז קודם כל יש פה רק את בתי הספר היסודיים יש לנו חטיבות ותיכונים שבהם 

 23לא מתקיימים צהרונים מי אחראי על המשמרת השלישית או שבאים עם אמירה 

 24שאומרת לא תהיה משמרת לא ינקו אחר הצהריים. הדבר השני שמטריד אותי זה  

 25חלוקת האחריות לניקיון מוסדות החינוך בין שני גופים. עד שעות אחר הצהריים 

 26זה בעצם העירייה אחראית ואחר הצהריים זה הגוף הפרטי שיושב שאחראי על 

 27הניקיון הזה. אני אגיד לסיכום הנקודה הזאת ברור לכולנו שהניקיון מאוד חשוב 

 28לבריאות הילדים שלנו ולאופן שבו הם מתנהלים במקומות החינוכיים ועלה על 
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שלנו  הנוער  לחנך את  פחות  לא  שחשוב  נושא  הכספים  בוועדה  וגם  אוהד   1ידי 

הניקיון.  על  אחראים  העירייה  אנחנו  בסוף  זה  עם  יחד  ניקיון.  על   2לשמירה 

 3אני חושבת שנצטרך לוודא שדרך הפעולה שנקבעה נותנת מענה הולם  25ולקראת 

 4לצרכי הניקיון. יש פה משהו שצריך לשים לב ולוודא שסטנדרט הניקיון לא יורד. 

 5אנחנו חייבים את זה להורים. חייבים לתת את זה לילדים. את הנושא הבא אני 

 6 אבקש מדניאלה להציג. 

יעקבי:   רון  דניאלה  ביחד.  עו"ד  הדברים  על  ישבנו  כמובן.  מצטרפת  מאוד אני  מוטרדת   7אני 

של  ירידה  ראיתי  העיר.  של  הליברלי  לצביון  שנוגעים  תקציבים   8מהצמצום 

 9עמוד  1611100780קידום מעמד האישה  611חמישים אחוז בערך אני אפנה סעיף 

חמישים אחוז. שישים ושמונה אלף שקלים זה   7 כמעט  האישה   10צמצום מעמד 

יש המון מה לעשות בתחום הזה אגב זה אוכלוסייה שבתקופה של  זעום   11סכום 

זה מתחבר אצלי אני מדברת על עמוד  כנ"ל  נפגעה  שמאוד  אוכלוסייה   12מלחמה 

לצמצם   71611100780 יכולה  לא  נשים  של  רוב  בה  שיש  שמועצה  חושבת   13אני 

 14במקום הזה להיפך, הציפייה להגדלה של התקציבים בתחום הזה. יש גם ירידה 

 15בהיבט של הצביון הליברלי היא בולטת בתקציב של נעים בסופ"ש הסעות למוקדי  

 16 ירידה בתקציב.  1822000781אצלי  19תרבות. עמוד 

 17 יש ברזרבה. גב' פרח מלך:  

 18זה מתחבר אצלי הנושא הזה של הסעות, גם אפשר גם אגב  1822000781עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19לראות בתרבות ירידה נוספת אירועי תרבות סלע יש ירידה של חמישים אחוז. 

 20תרבות העצמת ערכי הדמוקרטיה ממאה שישים ושבע לכלום. אנחנו רואים פה 

בסעיפים   מופיע  זה  כל  פגיעה   1822200783צמצום.  בזה  ורואות  הזה   21ובאזור 

 22בצביון הליברלי אבל מעבר לזה זה גם אפשר לראות פה קיצוץ בדברים שקשורים  

 23לפעולות שקשורות לנוער. קיצוץ מאוד גדול וגם זה אני חוזרת בתקופה של חוסר 

ציבור שנפגע באופן קשה פה אני  וזה  ומלחמה  קורונה  של  שנים   24יציבות אחרי 

ל ב  822אפנה  רואים  אנחנו  לנוער.  אירועים   25ירידה מארבע   182200783פעולות 

 26לחמישים אלף. זה אני חושבת  23מאות ארבעים וארבע שש מאות ביצוע עדכני ל

 27בתרבות. אני רוצה להגיד שהתקציב הזה דווקא בשנים של קורונה. דווקא בשנים  

 28של מלחמה. אנחנו צריכים להסתכל על האוכלוסייה שנפגעה נשים ונוער זה אחת 
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יצאו  לא  לטיולים,  יצאו  לא  שצריך.  כמו  למדו  לא  נפגעו.  שהכי   1האוכלוסיות 

 2לפולין. ביטלו להם כל כך הרבה אירועי תרבות ואנחנו באים ומביאים עליהם עוד 

 3גזירה כזאת זה נראה לי לא סביר. אמרתי הביצוע היה פה ארבע מאות ארבעים 

 4וארבע שש מאות לחמישים אלף. זה כמעט כן. אז פה אנחנו רואים במיוחד אם 

השתתפות ממשלתית  שיש  רואים  שאנחנו  לא  אותי אם  ותקנו  נכון  רואה   5אני 

 6ותקציבים שמגיעים ממפעל הפיס בסכומים של כשש מאות ארבעים אלף שקלים,  

 7 עבור הדבר הזה אנחנו צריכים לראות. 

שורש:    גייל   8תחזית   1272000790אני אפנה רגע לסעיפים הכנסות מפעל הפיס צעירים זה  עו"ד 

והשתתפות ממשלתית  שקלים  וחמישה אלף  שלוש מאות ארבעים  של   9הכנסות 

 10עוד מאה חמישים וחמישה אלף שקלים ויש גם הכנסות   1272000990לצעירים  

שהעיר  ההכנסה  אומרת  זאת  שקלים  אלף  עשרים  כמאה  על  החינוך   11ממשרד 

 12 מתכננת עליה לטובת צעירים זה שש מאות ארבעים אלף שקל בערך לא ברור לנו. 

רון יעקבי:    13מה שאני רוצה להגיד פה זה שאנחנו כמובן נשמח לתשובות ונשמח גם עו"ד דניאלה 

 14לתקציב שרואה לנגד עיניו את האוכלוסייה הזאת שבאמת נפגעה שנה ועוד שנה 

 15 ועוד שנה ולתת פה איזה בשורה שרואים קדימה. 

 16אני מבקשת לחזק את דבריה של דניאלה אם כבר מדברים על הנוער אז גם גב' בת שבע אלקובי: 

 17בסעיף עצמו בתקציב על הנוער עצמו לא מתוך התרבות אנחנו רואים שם ירידה. 

 18קודם כל רוב התקציב זה משכורות. זה אומר קודם כל דרשני כי רוב התקציב 

 19צריך להיות עבור התושבים שלנו בהם צריך להשקיע ורק השבוע היינו בוועדה 

לפי מה  לצערי  בנוער.  להשקיע  חשוב  וכמה  חיוני  כמה  וראינו   20למיגור אלימות 

 21שאני רואה בתקציב הנוער גם בפעולות קידום נוער, ובשאר הפעילויות אני לא 

 22רואה זה מיושם בשטח מה שאנחנו דיברנו עליו רק בוועדה השבוע. ממש לצערי. 

 23בנוסף לזה אם אנחנו כבר מדברים איכות הסביבה אני יודעת שתמיד כמעט ולא 

 24מדברים על זה ותמיד אומרים הנה גם פה זה בין הסעיפים ממש אחרונים חבר'ה 

 25זה הנראות של העיר שלנו. זה לא פחות חשוב. ממה שאנחנו בדקנו אנחנו יודעים 

פחות מהתקציב של   בטח  פחות מהיישום  שהוא  הנוכחי  התקציב   26הוא   23שגם 

 27בהחלט לא מספיק. אנחנו רואים שאנשים מתלוננים על חזות של הגינות שלנו. 

 28 תחת איכות הסביבה לא תחת הגינון. 
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 1  הגינות הקהילתיות? גב' פרח מלך:  

כי זה גינון מיוחד ולא גב' בת שבע אלקובי:    2גם גינה אקולוגית. יש גינות שהן מטופלות ישירות 

 3גינון של העירייה עצמה. אנחנו רואים שיש שם עזובה לצערנו וזה חלק מנראות 

שאנחנו מחויבים לתושבים שלנו בתור שירות. אז נכון איכות  זה משהו   4העיר. 

 5 הסביבה ולקראת הסוף אבל זה לא פחות חשוב. תודה. 

 6 דברי רצוף חותך את הסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 פעם הבאה נערך לדבר בכל. לא זה לא. עו"ד גייל שורש:  

 8 אני אתחיל עכשיו למדוד לך מצחיק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9קודם כל נתונים עובדתיים. מדובר בקיצוץ של שישים אחוז. זה לא סכומים עו"ד גייל שורש:   

 10גבוהים זה סכומים מזעריים. היום יש מאה ארבעים ושבעה אלף שקל וביוני הוא 

להכפיל את התקציב מחלקת איכות הסביבה תקציב  אנחנו מבקשות  זה   11נגמר. 

 12 לשלוש מאות אלף שקלים.  1870000780הפעילות שלה את 

 13 אחר כך תענו לא באמצע. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  אני מבינה נכון אנחנו נחלק את הדיון לשניים ואז תב"ר אם נסכם את עו"ד   14אם 

פה תקציב  ניתן  במסגרות  באילוצים,  הכל  בסך  העיר  של  השוטף  של   15התקציב 

לניקיון  לב  ושים  הדגשים  הקצבנו מספר  הרבה מקומות אבל  היה  לא   16בסדר. 

לאיכות  מחלקה  העירייה.  בתוך  הסעות  לגבי  להסבר  נשמח  החינוך   17מוסדות 

הנוער  פעילות  של  והסיפור  בעיר  נשים  לקידום  של תקציבים  הנושא   18הסביבה 

מה  לעומת  הנושא  לטובת  שהעיר מקבלת  הפער מאוד משמעותי  נוכח   19במיוחד 

 20  שהיא מוציאה. 

סעיף, סעיף בטח במקומות שכבר   מר גיא קלנר: לא אכנס  אני  הדברים  לחלק את  רוצה   21אני 

 22נכנסו אבל לדבר על הדברים ברמה יותר עקרונית ואסטרטגית כי לדעתי יש פה 

 23כמה רכיבים שאנחנו טיפה מפספסים. אחד, אני רוצה גם להצטרף לברכות במובן  

שלנו.  הסיעה  נציגת  סיוון  הכספים  בוועדת  לא  אני  התקציב.  ניהול  של   24דווקא 

ברמה  בזה  שעסק  מי  לכל  שבחים  ולחלוק  מצוינת  עבודה  שנעשתה   25אומרים 

בטח שמתחלפת עירייה  פשוטה  לא  עבודה  זה  בסוף  כי  והמנהלתית   26התפעולית 

 27וכו'. ולוח זמנים אז על התהליך ברכות. אני חושב שגם ברכיבים המקצועיים כל 

 28מה שקשור להתייחסות הרי בסוף תקציב כל הזמן מדברים על מספרים לבסוף 
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 1תקציב זה מסמך מדיניות. הוא משקף בסופו של יום את המדיניות של העירייה 

באופן  מדיניות,  לשנות  בעיה  באמת  יש  הזה  המקל  ובהעברת  שונים   2בנושאים 

 3משמעותי אני לא יודע אם זה יעשה בשנים הבאות אבל בטח בשנה הזו אין אני 

 4מבין את זה גם באמצע וגם חלק מהדברים נתונים וקשה מאוד להזיז את ההגהה 

כן היו נדרשים כמה שינויים יותר קטנים ולדעתי קצת   5בצורה משמעותית אבל 

בטח  מהכנסות.  מתחיל  תקציב  שכן  חושב  אני  בזה  אגע  אני  תיכף   6פוספסו. 

 7בתקציב של עירייה ושל גוף ציבורי ובכל מה שקשור להתייחסות להיקף ההכנסה 

 8ממנו אחר כך נגזרת כל  הפעולה ההמשכית של ההוצאה וסדר העדיפויות. בנושא 

לא  מידתית.  ריאלית  הייתה  העולם  לקחו תפיסת  העבודה.  כבסיס  הכנסה   9של 

הכנסות  ליעד  להתייחס  גמור  בסדר  זה  הזו  ומהבחינה  ואילוזיונרית   10יומרנית 

 11ריאלי. מהבחינה הזו תחילת עבודה טובה מהבחינה הזאת. דבר נוסף שאני רוצה 

 12לחלוק עליו קרדיט חיובי זה נושא שיתוף הציבור, אכן נדמה לי שזה פעם ראשונה  

לא מספיק תושבים היו שם.  ולצערי  הזה  ציבור  בשיתוף  נכחתי  אני  היה   13שזה 

 14ובטח לא מספיק שאלות או בעצם לא היו שאלות בכלל. אבל לאט, לאט עצם זה 

 15שההליך בוצע אני חושב שזה נקודת אור חיובית ואני מברך על כך. נקודה נוספת 

 16היא מועד אישור התקציב. ראש העיר נגע קודם בסוגיה שבעבר זה הגיע בערך 

 17במרץ והפעם זה מגיע ביוני אני רואה בכך יתרון. תיכף אסביר. עדיף זאת אומרת 

לאשר  עלינו  שנכפה  השנה  של  במקרה  אבל  הליך  לכל  וחסרונות  יתרונות   18יש 

ביוני אפשר להוציא מזה את לימונדה מהלימונים כי בסופו של יום כמו   19תקציב 

 20שסיוון גם אמרה קודם חלק מהשנה כבר בוצע בפועל, אנחנו לא צריכים להניח 

חמישה  בעצם  בהוצאות.  וגם  בהכנסות  גם  עובדות  על  להסתכל  אלא   21הנחות 

כמעט מחצית התקציב יש לנו נת  22נים דה פקטו ואפשר להשתמש בזה וחודשים 

 23קדימה ולכן בהקשר הזה אני חושב שהיה לנו בצורה עובדתית כי לעשות ניתוחים  

 24כלי עבודה אמנם זה יצר אילוצים אבל זה גם יצר יתרונות ואני נדמה לי ששאלתי 

לא קיבלתי תשובה האם  זה  על  הגזברות  ואת  המנכ"לית  גם את  הזה   25בהקשר 

 26עבודת התקציב התבססה על נתוני הכנסות והוצאות דה פקטו של השנה הזו כי 

 27אם אמרנו שיעד ההכנסות הוא ריאלי האם גם שאר מתוך התקציב הוא ריאלי 

 28בהינתן זה שכבר ארבעים חמישים אחוז מהעסק בוצע. לנושא ההוצאות. סעיף 
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נושא  הוא  בלתו  ואין  ובצדק  העירייה  של  בעבודתה  ביותר  המרכזי   1ההוצאה 

 2השכר. בסוף זה גוף נותן שירותים, ושכר הוא רכיב יסוד בעבודה הזו. אבל דווקא  

צורך  של  מקומות  מצאנו  עירייה  של  הפעילות  זרועות  מאוד  שבהרבה   3בגלל 

 4לצמצם או לא  היו לנו מספיק משאבים וכו'. נושא השכר הוא אקוטי ונכון הבנתי 

 5שדיברה על זה פרח נדמה לי או ראש העיר אני לא זוכר בישיבת תושבים חלק וזה  

 6גם דיברנו על זה בהזדמנויות קודמות כאן בחדר. חלק מהאילוצים הם נתונים על 

 7ידי הסכמי שכר של המדינה. שמאלצים את העירייה להכיל פנימה עלויות שכר 

 8גבוהות יותר, ועם זאת אגב אני גם אמרתי את זה לאורך כל השנים אני חושב 

 9שעידן הוא היחיד פה בחדר שאולי זוכר את זה יותר מכיר את זה יותר. בשכר 

 10צריך גם להראות יש דוגמא שצריך להראות בהקשר של שכר. אני חושב שבשנה 

שהייתם   24כמו   בטוח  שאני  פעילות  תחומי  מאוד  להרבה  כספים   11שחסרים 

 12שמחים היו יותר כספים כדי לתת אותם יכול להיות בחלק מהדברים אפשר היה 

 13. יש בנושא השכר יכולת להראות לציבור ולמנגנון העירוני אנחנו  25להמתין לשנת  

בהכרח  לא מכניסים  התקנים.  כל  את  ממלאים  לא  מצב,  הקפאת  עושים   14רגע 

 15. השינויים הארגוניים אגב 25ממתינים איתם לשנת    24תפקידים חדשים בשנת  

 16אני מסכים אפשר היה לחכות רגע לעבודה של השינוי הארגוני הכולל להמתין רגע 

 17לראות אולי כל שינויים חלקם כנראה נכונים של אגף ביטחון ופיקוח. הסיפור של 

ושפ"ע וכיוצא באלו כל הסוגיות האלה זה משרות בכירות חלקן, אפשר   18תפעול 

השינויים  כל  עוצר מלכת אם  היה  לא  שהעולם  חושב  אני  להמתין איתם   19היה 

 20ויציאה לשכירת כוח אדם אחרי שינוי  24האלה היו מתוכללים ומסודרים בשנת 

 21להערכתי אם זה היה קורה אפשר היה   25ועבודה ארגונים יסודית היה קורה ב

 22בכמה הרבה מאוד מאות אלפי שקלים או בכמה מיליוני שקלים בודדים להביא 

לשירותים   24לשנת   לפעילות,  אותם  להשית  היה  שאפשר  פנויים  כספים   23עוד 

 24לדברים נוספים. עכשיו אני רוצה לגעת בכמה סוגיות שבעיני הם חסרות או אני 

 25לא בטוח שחפרנו אותם בצורה מספיק נכונה. אני רוצה להתחיל בנושא החינוך. 

 26אני אהיה קצר אני לא. נושא החינוך על אף שעל פניו נראה שתקציב החינוך לא 

 27בסופו של דבר בתקציב החינוך   23נראה תקציב החינוך הוא כפי סיימנו בפועל  

תקציב   את  לוקחים  אם  יום  של  בסופו  תקציבי.  במחסור  נמצאים   28 23אנחנו 
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לו את החיים האמיתיים של    1כלומר התייקרויות למיניהם במיני   24ומדביקים 

 2פעילויות של האגף הזה גם בשכר, גם בספקים חיצוניים, גם במדדים שהתייקרו. 

 3גם בהוצאות של הסעות, גם באלמנטים נוספים אנחנו בסופו של דבר עם אותה 

 4חליפה יכולים לתת פחות שירות. אני חושב שהדברים יבואו לידי ביטוי ונפגוש 

 5. אנחנו נראה בסוף לדעתי בעיקר בעולם של 24אותם בתחילת שנת הלימודים של  

 6גני ילדים וחינוך היסודי דה פקטו שם רואים ירידה בגני ילדים אנחנו רואים את 

בתוך  אבל  בק  טו  בק  הוא  החינוך  תקציב  שקלים.  מיליוני  בכמה   7הירידה 

 8בגני הילדים יש לנו ירידה ובתקציב היסודי יש לנו קצת ירידה. אנחנו הסעיפים,  

בגני ילדים אנחנו נראה שינוי שירות מסוים. אנחנו נראה   9נראה בסוף להערכתי 

 10אולי פחות גנים נפתחים. אנחנו נראה להערכתי אולי פחות גננות ופחות סייעות 

לתושב בהקשר הזה עלולה לרדת ואני מעריך  השירות  רמת  ילדים.   11פר מספרי 

של   האחרון  ברבעון  הבאה   24לפחות  הראשונה  הלימודים  שנת   12שהוא תחילת 

 13אנחנו נראה ירידה בהקשר הזה. הרי בסוף מה זה הרי השיפוי של המדינה לנושא 

הזה תקני משרד החינוך  לדבר  החינוך  יש תקני משרד  הרי  והסייעות.   14הגננות 

אנחנו  לגן  סייעת  של  מסוים  והיקף  מסוימת  ילדים  כמות  עד  ואומרים   15באים 

כמעט מלא אם אתם כרשות מקומית מחליטים להגביר  באופן   16משפים אותכם 

 17את השירות לתת עוד סייעת או לעשות גני ילדים יותר קטנים, זה עליכם. בהקשר  

בלי  שיפוי  אותו  יום  של  בסופו  אומרת  זאת  גס  רגע  זה  את  עושה  אני   18הזה 

 19מירכאות שאנחנו מקבלים מהמדינה בהקשר הזה אם אנחנו נצמדים למנגנונים 

רמת השרון שנים הרחיבה את הדבר הזה.  אותו.  אנחנו מקבלים  המדינה.   20של 

 21ולכן אנחנו ונתנה יותר שירות מהתקנים של משרד החינוך מאפשרים בקטע הזה 

 22להיצמד למשרד החינוך ולא לתת את השירות   24נאלץ להערכתי בתחילת שנת  

היה עודף על התקנים של משרד חינוך ולדעתי זה  שהוא  השרון  ברמת   23המוכר 

נוספת,   סוגיה  לעולמות   חבל.  קשורה  יותר  והיא  נפגוש  שאנחנו  חושב   24שאני 

בעולמות  כספים  יותר  לשלם  יאלצו  שההורים  חושב  אני  והתיכונים.   25החטיבה 

פרטי  גיבוי  יותר  יידרש  מהמקומות  בחלק  מעריך  אני  הזה  בהקשר   26התל"נים 

 27מההורים כדי לתת את אותם ערכים נוספים של מגמות, של תוכניות מיוחדות, 

נוספים שהרשות לקחה יותר על עצמה בשנים עברו ולכן אני  תוכן  עולמות   28של 
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 1מעריך יש פה סוג של בעיה שאנחנו נצטרך להתמודד איתה. יכול להיות זו בעיה 

 2אבל בעיה שכנראה תגיע בהקשר הזה כל נושא ניקיון דיברו   24זמנית אגב של  

גם עניין תקציבי להערכתי וגם עניין תפעולי איך באמת עובר  פה  יש   3קודמותי, 

שיש פה שני ספקים שני גופים  זה  עצם  כסף,  הכל  לא  זה  לפעמים  הזה   4המקל 

התקציב  גם אם מחלקים את  כוכבית  הזה  בהקשר  אגב  הזה  בעניין   5אחראים 

שייקח אחריות מהבוקר ועד אחר  אותו ספק  ייתן  שבסוף  לזה  לגרום   6מגוונים 

 7 הצהריים ערב אחרת זה יהיה דידסטר 

הניקיון אנחנו בעצם לא קיבלנו איזה שהיא שורה תחתונה. של מה  גב’ סיוון דהן: של   8בנושא 

 9מדובר מבחינת הניקיון. למה מגוונים נדרשים. מעבר לתקציב שהוצע להם בשנים  

 10  קודמות בנושא ניקיון. 

 11אנחנו   25לא יודע מה יקרה ב  24חינוך אני מסכם פרק חינוך להערכתי בטח בשנת    מר גיא קלנר:

 12בעצם בקיצוץ דה פקטו. לא קיצוץ על המספרים אבל קיצוץ דה פקטו של תקציב 

 13החינוך שאני מבין את כל האילוצים ולכן גם פתחתי ואמרתי קודם צריך למצוא 

 14את סדר העדיפויות הנכון. בסוף תקציב סדר עדיפויות ופה אני חושב שהחינוך 

סוגית  ברובם  דברים מלמעלה  על  לדבר  רוצה  אני  שניה  סוגיה  להיפגע.   15עלול 

כמובן של הכנסת  עליה  ואני מברך  התוכנית  על אף  הביטחון  סוגית   16הביטחון. 

 17גורם פרטי לתוך זירה רמת השרון שייתן גיבוי למחלקות העירוניות, שזה התחלה 

 18מצוינת אגב זה אני מצטרף לשאלה גם שאלתי אותה במייל, איפה התקציב הזה 

נמצא  איפה  השוטף  של  הסעיפים  בתוך  אותו  ראיתי  לא  אני  כי  תכלס.   19נמצא 

חצי מש"ח.   מיליון,  היקפו   20מאיפה זה בא? כי בסוף זה עולה כסף התקציב מה 

 21להעסיק חברה פרטית בתוך הדבר הזה שוב בעיקרון זה מבורך אבל בעיני חסרים  

ב באמת  בטוח  לא  נוספים,  אלמנטים  בהם אבל   24בביטחון  לטפל  היה   22אפשר 

 23אנחנו מסתכלים גם צפונה. יש רכיבים שהם לא רק חברת ביטחון פרטית וכוח 

טכנולוגי כלים חדשים. אפליקציה עירונית,  רשות  נוספים.   24אדם אלא אמצעים 

בנויה  להיות  צריכה  עירונית  ביטחון  שתוכנית  חושבת  אני  נוספים   25ואלמנטים 

רק כוח אדם יבש, רכוב או הולך ברגל אלא באמת  שאינם  נוספים   26מאלמנטים 

 27לעבור לשלב הבא של עולם התוכן הזה הוא יכול להיות גם תב"ר וגם רגיל ואני 

 28לצערי לא מצאתי אותו לא פה ולא פה ואני חושב שכדאי לשים לב בסוגיה הזאת 
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 1כסוגיה מאוד מרכזית בהקשר הזה. זה בסוגית הביטחון שצמוד לסוגיה הזו זה 

בינינו בסיעה. זה סוגית מל"ח.   2חשוב לי לדבר על זה על אף שאני מבין דיברנו 

חיים במדינת ישראל קורים את הידיעות ומצויים  כולנו  אנחנו  הזו  בעת   3בעיני 

בזום  ההסבר  את  גם  שמעתי  בה.  נמצאים  שאנחנו  כאוטית  הדי   4במציאות 

 5התושבים. אני חושב שלוקחים פה מהלך שהוא יומרני מעט אומר את זה בשפה 

 6עד חרבות ברזל סעיף מל"ח היה סעיף של  22הכי מידתית שאני יכול. נכון בשנת 

אי  שקל. אבל  שבעים אלף  שקל. מאה  ומשהו אלף  שקלים מאה  אלפי   7עשרות 

 8אנחנו חייבים להשוות את החיים שלנו  22ל 24אפשר להשוות את החיים שלנו ב

 9 תקציב מל"ח היה ארבעה וחצי מש"ח  23. וב23ל 24בהקשר הזה של 

 10 זה הלוואה שקיבלת מהמדינה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 מהרשות. גב' פרח מלך:  

 12  סליחה מהרשות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 יש את התקציב המדינתי אגב הוא זעום שירד   מר גיא קלנר:

 14 מאתיים שישים לשמונים. גב' פרח מלך:  

 15מש"ח  4.5מאתיים שישים לשמונים זה כלום. לקחנו מעצמנו הלוואה בהיקף של   מר גיא קלנר:

 16 כדי לעמוד בכל המטלות. 

 17  שש שבע מאות חמישים בהחזר של מיליון שבע מאות בכל שנה. גב' פרח מלך:  

 18 מש"ח.  4.5היה  23על הכיפק. תקציב מל"ח בשנת   מר גיא קלנר:

 19  לא תקציב ביצוע בפועל. גב' פרח מלך:  

 20של מל"ח חייב להיות   בהקשר  24על אחת כמה וכמה ולכן אני חושב שתקציב    מר גיא קלנר:

 21תקציב בהיקף גבוה יותר, אני חושב שאם תתרחש עלינו חזית צפונית, מה שאתם 

 22יודעים יותר טוב ממני. אם תתרחש עלינו חזית צפונית, היקף הפעילות בתחום 

 23המקומית יקפוץ בעשות מונים. כוח אדם, כונניות, ציוד, פריסות, הזה של הרשות  

יודע מה כל התסריטים פה הם בכלל לא סגורים עד הסוף ואני חושב   24אלוהים 

 25שהיינו צריכים לשריין לנו עוד כסף בעולם של מל"ח מקסימום היינו משחררים 

בסוף   המהותי   24אותו  בנושא  בטח  התקציבי  לנושא  מעבר  רבה   26בשמחה 

 27ומשחררים אותו לאלף גזרות נוספות. ולצערי להערכתי מיליון שקל בהקשר הזה 

 28 אני מקווה שאני איתפס כנביא זעם לא יספיק לסיפור הזה. 
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 1ברשותך אחת הסיבות שביקשתי לכנס את ועדת מל"ח זה להבין מה התוכנית עו"ד גייל שורש:  

מול  הוא  הכסף  סכום  מספיק.  לא  או  מספיק  זה  שקל  מיליון  עם  להיות   2ואז 

תוכנית שעלותה היא מיליון שקלים וזה בסדר. יכול  שיש  להיות  יכול   3תוכנית. 

 4 להיות שיש. 

 5  אנחנו מכינים את עצמנו. מר יעקב קורצקי: 

 6 זה בסדר. אני חבר'ה אני כרגע במל"ח.   מר גיא קלנר:

 7  אתה צודק. מר יעקב קורצקי: 

 8 23נכחתי אני נכחתי את מל"ח הכרתי לצערי בשנה האחרונה ברבעון האחרון של   מר גיא קלנר:

רשות  של  הסטרצ'ינג  את  ראיתי  העירוני  בחמ"ל  והמצאות  בשטח   9מהמצאות 

כזו.   חירום  בשעת  קורה  מה  וחלילה מקומית  חס  הזה מסביב אם  העסק   10וכל 

 11 23תהיה חזית צפונית אני רואה שזה יהיה עוד בכמה סקלים יותר ממה שהיה ב

 12ולכן פה הייתי אומר לכל הפחות שריון תקציב, רזרבה נוספת, אם אפשר לצבוע 

 13את זה לגמרי. הייתי מכין את המחסן בהקשר הזה. סוגיה נוספת אני אלך קדימה 

אולי שלא  הערות  שתי  מגוונים  על  רק אומר  אני  קודם.  זה  על  דיברו   14מגוונים 

 15נאמרו כדי שאני אתן פה ערך מוסף. אחד, הקיצוץ הוא דרמתי זה ידוע זה ברור 

הרשות  של  היכולת  של סך  רחבה  בהסתכלות  שוב  מבין  אני  שתיים,   16לכולם. 

 17המקומית בהקשר הזה אבל יש פה שני אלמנטים שמטרידים אותנו יותר. אחד. 

 18האם סיוון נגעה בזה אני מחזק את זה האם כל הכסף שקוצץ על אף שמגוונים 

 19נתבקשה לקחת את זה מהרזרבות שלה, האם השימוש מהרזרבה יכול להיות כל 

 20האם אין מגבלות על הכסף הזה? זה  כולו לשימוש מלא ביחס לכל מה שקוצץ?

כן.   21פעם ראשונה. פעם שנייה תראו אני לא יודע אם אנחנו בעת כזו קשה אולי 

 22בסוף מגוונים ואמרנו את זה אני לא זוכר באיזה הקשר אמרו את זה היא אורגן 

 23נפרד עם דירקטוריון נפרד אמרו את זה בהקשר אחר אבל אורגן שרוצים יהיה 

 24חזק ובריא ויודע לעמוד על הרגליים שלו גם ביום סגריר. ועצם זה שהוא צבר אגב  

 25לאורך הרבה מאוד שנים, צבר את היתרות האלה. זה כדי להתמודד בעצמו עם 

 26 יום סגריר. לא כדי שהעירייה תתמודד. 

 27גיא זה לא היה עונש. אני אסביר. לסיוון שאלה את זה נענה את ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 28  התשובה הכל בסדר. 
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 1תרבות. דיברו על זה גם קודם. אני אדייק לגבי מגוונים הבהרה מאוד חשובה.    מר גיא קלנר:

 2את זה רק איך אנחנו רואים את זה. איך שאני רואה את זה. אני חושב שאילוצים 

מנסה  אני  בתקציב.  לקצץ  ולא  פתרונות אחרים  לייצר  צריכים  היו  השנה   3של 

יכול  לא.  חד משמעית  כהלכתו.  לעצמאות  היה מקום  לא  נכון,  זה.  את   4לסכם 

של אלפי אנשים בפארק הנצח זה לא המתכון המתאים.  הקיץ  שאירועי   5להיות 

 6מאידך גיסא לעשות אירועים קהילתיים, רובעים, לפי מגזרים, לפי גמלאים זוגות 

 7צעירים וילדים ונוער וכיוצא בזה לא רק שאפשר היה לפנות להם כסף. אני חושב 

כי ברור לכולם בעת הזו תרבות זה חמצן כמו   8שזה היה צריך להיות צו השעה 

 9שספורט זה חמצן. כמו שמגוונים זה חמצן, ולכן בעת הזו היינו צריכים לעשות 

לא  אותו קצת אבל  להוריד  אולי  היה  בתקציב אפשר  להשתמש  פעילות   10שינוי 

 11בהיקף הזה ולתת בעצם שירות לתושב בזווית הנכונה שמתאים לרוח התקופה. 

 12ולא לחתוך אין יום עצמאות אין אירועי קיץ חותכים את התקציב ונגמר הסיפור. 

כן. אנחנו דיברנו עם ראש העיר   13אני מתחבר בקצה לסיקור איכות הסביבה גם 

מנהלת  את  להחיות  אלא  סביבה  איכות  נטו  בהקשר  לא  זה  הסכמה   14וקיבלנו 

על זה. החייאה של מנהלת שטחים  הסכמה  וקיבלנו  החייאה  פתוחים.   15שטחים 

 16בעל מקצוע נוסף להערכתי בתוך העירייה שכרגע לא מתוקצב פתוחים תדרוש גם  

 17בהקשר הזה הקצאה כספית. יש לנו אתגר ענק חמישים אחוז משטחים של רמת 

עם אילוצים חלקם תוכניות בניה עתידיות. חלקם  פתוחים  שטחים  הם   18השרון 

לא רוצים שיהיו שם תוכניות בניה. חלקם המדינה לוטשת עיניים וחלק   19אנחנו 

 20מהיכולת שלנו להתמודד עם זה לצור מציאות בשטח. יש לנו אתגר אדיר בסיפור 

שטחים פתוחים שדורש חזון, עבודה, אנשי מקצוע ותקציב אני חושב  של   21הזה 

 22שאנחנו חייבים בעולם תוכן הזה גם אם זה לא קורה ממש כרגע, עד תחילת שנת 

 23למצוא את המשאבים לעולם התוכן הזה ובקצה שאלתי גם את פרח נדמה לי   25

 24את הסיפור של נוער וצעירים. גם לא הבנתי עד הסוף את כוח אדם שתומך את 

 25המחלקה לא הבנתי אם הוא נשאר בנוער חוזר לנוער. יצא מלשכת מנכ"ל. בסוף 

 26מה קורה שם אם זה חוזר לכוח אדם. אז האם יש לזה מענה נוסף וכן אני חושב 

לשבור את הראש איך בכל זאת בתקציב של הנוער מוצאים כספים גם   27שצריך 

 28לפעילות תרבות לנוער בהקשר הזה כמו שאמרתי קודם בהקשר של התרבות. אני 
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 1מביא את זה מהפריזמה הזו וגם לפעילויות נוספות שהם בעיני רוח השעה. זה 

 2 פחות או יותר. יש לי עוד בעולמות התב"ר ניתן לאחרים תודה. 

 3אני רוצה להתחבר לדניאלה בנושא של מועצת נשים. אני חושבת כשמקצצים   יצר:יגב’ הדר שו

 4בסעיף שהוא אמנם קטן בתוך כל התקציב  הענק הזה בנושא של קידום מעמד 

 5 האישה. 

 6 זה שני סעיפים נפרדים. תדייקו. גב' פרח מלך:  

 7יש פה אני רואה פה את המספר לפני קידום מעמד האישה קוצץ ממאה  :שוייצרגב’ הדר 

 8שלושים ושתיים שבע מאות לשישים ושמונה. זהו אמירה בעיני סליחה על בוטות 

 9מחפירה לעירייה עיריית רמת השרון לקצץ בנושא כל כך חשוב שגם ככה התקציב  

 10שלו הוא זעום. קידום מעמד האישה אני ממש מבקשת למצוא את הדרך ולא רק 

לעלות אותו וליזום פה פעילויות תואמות לנושא  גם  התקציב אלא   11להחזיר את 

 12הזה שהוא חשוב אני בטוחה גם אם לא היינו יושבות פה עכשיו מועצה עם ואנחנו 

 13עם רוב נשי, וגם אם היה פה רוב גברי על אחת כמה וכמה הם היו צריכים לדאוג 

 14 שיהיה פה תקציב יותר גבוה.  

 15 נשים הכינו את התקציב. גב' פרח מלך:  

 16 חמור מאוד אם ככה.  :שוייצרגב’ הדר 

 17 לא חמור יש לכך הסברים. גב' פרח מלך:  

 18 נקבל את ההסברים אבל אני ממש ממש חושבת שזה משמש אותנו כעיר  :שוייצרגב’ הדר 

 19  מישהו עוד רוצה להתייחס בקשה עידן משהו כרגע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20אתייחס בשני משפטים כדי לא להכביד על הפורום הזה אז קודם כל תודה לצוות  עו"ד עידן למדן:

 21שעשה את העבודה. לא שנה קלה והייתה פה רויטל לבד יחד עם פרח שנכנסה 

 22ברבע התקופה כבר לצוות לנצל את הפורום לברך על הרמת הכפפה בהשפעתה של 

 23העירייה יום חמישי כל תושב ותושבת. כל בתי העסק כל מקום בעיר צריך לשאוף 

 24 להצטרף להשבתה הזאת. 

 25     זה לא הנושא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 לא הנושא. אני מברך. גם לפרגן.  עו"ד עידן למדן:

 27   דווקא פירגון זה בסדר אבל זה לא הצוות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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הדקות  עו"ד עידן למדן: עשר  לנצל את  לי  תן  בצורה קצת אחרת.  האלה  דקות  עשר  את   1מנצל 

 2בצורה. אחרי שאמרנו את הדברים האלה ואת המילה הטובה אני מקווה שילמדו 

 3עוד ערים נוספות אם יצטרך משהו כוללני וגם התושבים יקבלו את זה בהבנה 

 4ובהכלה אם וכשתהיה פה השבתה יותר רצינית ונצטרך לגלגל את זה לגבי נושא 

 5הדיון היום קרי התקציב שמעתי את דברי חברי וחברותי פה. מרבית השאלות 

נקודה  שבכל  לי  נדמה  עליהם.  לחזור  אין טעם  אז  הוצגו  לכן  והארות   6הערות 

 7 ונקודה שחשבנו להתייחס הועלתה פה. 

 8 אתה כתבת להם את השאלות. מר יעקב קורצקי: 

 9     בלי הערות. אתה לא מעיר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לגזברות כולל הרצון לקבל תוכניות  עו"ד עידן למדן: והערות  שאלות  של  שלמה   10כתבתי תשובה 

 11שעלו פה ולא קיבלתי לצערי את התשובה נראה עבודה מסודרות לחלק מהדברים  

 12מה יענו פה אבל לכן אין לי מה לחזור חזרה על כל מה שנאמר הועלה. אם בעניין 

הוצג טוב אני אחסוך את חסכנו עשר  חושב  אני  וחינוך  הסביבה  איכות   13נשים, 

 14 דקות. 

 15בכל זאת עידן תודה לך וחצי דקה אני רציתי לפתוח בזה ולהודות לך על זה   :שוייצרגב’ הדר  

 16שנעתרת לבקשה שלנו ואתה תשבית את השירות לקהל ביום חמישי. אנחנו ואני 

כאלה שכבר הודיעו  יש  דוגמא.  יקבלו ממך  הארץ  בכל  הערים  שראשי   17מקווה 

כאלה אני מקווה שכולם יצטרפו ואני רוצה להזמין אותך אנחנו  ויש   18שיצטרפו 

לבוא  אותך  להזמין  רוצים  אנחנו  אז  לעירייה  לא  חמישי מחוץ  ביום  פה   19נפגין 

 20ולדבר בהפגנה הזו. אני חושבת שזה מאוד חשוב שראש העיר שמצטרף למחאה 

החטופים  להחזיר את  צריכים  אנחנו  הזו.  בעת  וחשובה  נוקבת  באמירה   21הזו 

צריכים  אנחנו  ולכן  עסקה  תהיה  לא  הזו  הממשלה  עם  יחזרו  לא   22והחטופים 

 23 בחירות עכשיו ואני אשמח שתגיע לנאום. 

 24קלנר באחד הסנדוויצ'ים שמתי רעל תיזהר. אני לא יודע זה ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 25הימור. גם אתמול. ברשותכם אני אשתדל אני יענה אני רשמתי את ההערות של 

 26כל אחד שדיבר כאן. אני יענה על הדברים. אם יש דברים שאני לא אתייחס אז 

 27הצוות המקצועי שישב. תענו בבקשה אתם. ואם יהיה איזה שהיא התייחסות של 

 28 אלה שלא דיברו. ירצו להתייחס גם בסדר גמור. 
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 1 יש פה גם את האגפים אפשר להיעזר בהם. גב' פרח מלך:  

איציק רוכברגר  2הכל בסדר. נמצאים פה נמצאת כאן ראש מנהל הרווחה של ראש העיר:    -מר 

 3גב' את ליאורה דיקשטיין אתם לא מכירים? מנהלת האגף. שירותים חברתיים.  

 4שפיגלבלט מנהלת אגף החינוך ויהודית גם נמצאת פה מי עוד  שלומית שפיגלבלט

 5פזית. אמיר, עינב. עכשיו אני אתחיל להכיר. חברים די. תראו. נתחיל עם  נמצא?

לגבי הסוגייה של זה גם מתייחס להערה שהערת    6נחבר את זה ביחד. אני סיוון 

 7מש"ח שהם   11שוחחתי עם אלי מנכ"ל מגוונים, ושאלתי אותו מזה שנודע לי שיש  

שה שיחה  באותה  אז  לי  נאמר  לא  אצלו.  נמצאים  כרזרבה   8מש"ח   11נמצאים 

 9נמצאים בקרנות ייעודים לכל דבר. ואמרתי לו וגם אמרתי לוועדת הכספים ואני 

 10אומר את זה גם פה. ואני גם מתואם בעניין הזה עם אוהד. וגם עם אלי שהוא לא 

נקלענו  אנחנו  אבל  עונש  לא  ממש  זה  כסף.  לו  יש  כביכול  זה  על  עונש   11קיבל 

 12מש"ח תוספות שנכפו  23-לסיטואציה שתיכף אני אגיד למה של משהו למעלה מ

 13עלינו ואתה חייב להביא איזה שהוא מצב שמאיפה תביא את הכספים? ביקשתי 

 14מש"ח אנחנו מורידים כרגע הם כספים שיוחזרו לו בשנת התקציב  4ואמרתי לו ש

 15הבאה. ואז הייתה פניה אלי. שלך בישיבת ועדת הכספים. ואוהד ובא ודיבר איתי 

 16והציע הצעה שמקובלת גם על אלי מנכ"ל מגוונים שאנחנו נבדוק את האפשרות 

ההסכמה איתו  הייתה  זה  מיני  כל  של תב"ר  בצורה  הכסף  אפילו את   17להחזיר 

להחזיר את הכסף. אבל אם זה  מילא  אנחנו מתכוונים  פניו. אחד,  על   18ואמרתי 

 19מבחינתכם רוצים את הכסף בצורה תב"ר עוד יותר טוב. על הכיפק. כלומר אין 

אז  העניין.  ופתרנו את  הזה  לדבר  הבנה מוחלטת  יש  איתם  סגור  העסק   20בעיה 

 21לשאלתך ה נוספת אם יש הסכם או נכתב משהו? לא. נאמר, אני אומר את זה פה 

הזה  בנושא  הכל  יש  צילומים  יש  פרוטוקול  יש  רואים  כולם   22כהתחייבות. 

 23 ובאילוצים האלה זה הפתרון שמצאנו. 

 24  מש"ח חוזרים לציבור? 11של  גב’ סיוון דהן:

 25. ארבעה. זה חוזר אליהם. להם זה לא משנה אם 11לא לקחנו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 זה בתב"ר או לא בתב"ר לנו זה עוזר. 

והאם  גב’ סיוון דהן: הכסף  יוחזר  שבהם  הזמנים  לוח  ברשותך. מה  נוספות  שאלות  שתי   27יש 

 28 הקצאה של תב"ר מאפשרת בעצם להוציא את הכספים באותה מטרה. 
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 1 לתב"רים. לא לאותו מצב.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 ואז השאלה אם יש מספיק כסף לפעולות.  גב’ סיוון דהן:

רוכברגר איציק  טוען לא טוען הוא הסכים לסוגיה ראש העיר:    -מר  הוא  להם.  קובע  לא   3אני 

 4 הזאת. הוא הציע. הם הציעו את ההצעה הזאת אני זורם איתם אין בעיה. 

 5 האם כל העסקה הזאת מחייבת אישור של דירקטוריון מגוונים? עו"ד גייל שורש:  

 6מגוונים לא עשה צעד. אנחנו עשינו צעד כנגד מגוונים אז לא ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 7צריך אישור. אנחנו עשינו את הצעד לכאורה. אנחנו אלה שאמרנו לא מעבירים 

צריך  לא  אז  הזאת.  לשנה  לשלם  צריכים  שאנחנו  היתרה  את  הכסף  את   8לכם 

 9  אישור שלהם לזה. 

 10 הם הצד המקבל.   מר גיא קלנר:

 11 הם החליטו בדירקטוריון מר יעקב קורצקי: 

 12הם לכאורה הצד הנפגע. הם רוצים פתרון לדבר הזה אז הם ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13 הציעו את ההצעה הזאת. 

 14שם הם רוצים לשפץ ולבנות. יש להם כמה תוכניות הם מדברים עליהם כבר מר יעקב קורצקי:  

 15 כמה שנים 

 16אני רוצה להתקדם ומיד מכאן לקפוץ למה שבתשי אמרה לעניין ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 17של מערכת היחסים של רשות מקומית ומגוונים וכו' וכל המערך הזה. כן צריך 

לא נעשה עכשיו. אבל צריך לבחון את מערכת  זה  כן מחדש.  גם  זה   18לבחון את 

יש  נכון  שאמרת  כפי  שם  שיש   הזאת  מבחינה  הן  עובדים.  איך   19היחסים 

תקציבית  והם  המקומית  הרשות  ידי  על  חלקו  ממונה  למעשה   20דירקטוריון 

אנשים  שם  לנו  יש  להיבדק.  צריכה  הזאת  היחסים  לחלוטין. מערכת   21עצמאים 

בדירקטוריון הם ישאלו את השאלות שם. ננחה אותם גם מה  שנמצאים   22שלנו, 

 23אנחנו רוצים בבדיקה הזאת. אבל שיתוף הפעולה לפחות מהתקופה שלי, כשאני 

הייתה ממש מה שנקרא על שולחנה של  מגוונים  שרשת  לכם  לומר  יכול   24הייתי 

יחידה מאוד צמודה. יחידה ממש סמך. לא היו לנו בעיות איתם. אני   25העירייה. 

 26מקווה שגם לא יהיו בעיות בעתיד. אבל בהחלט תמיד טוב לבדוק ולבחון את זה 

 27 מחדש. אנחנו נעשה את זה. 



מן המניין מס'   –רמת השרון    25.6.24מיום    2ישיבת מליאה שלא 

 

23 

 

 1 11אגב אני חברת דירקטוריון במגוונים ונאמר שגם העודפים בקרנות שלהם של גב' פרח מלך:   

 2מש"ח מהתקופה של יולה דאז ודבר נוסף יש שת"פ מצוין עם החלטות העירייה. 

 3הם עובדים עם התרבות, חינוך, רווחה, הם עושים המון פעולות משותפות יחד. 

 4בדירקטוריון עצמו יש נציגות גם של נציגי ציבור. גם עובדי עירייה שזה הנהלה 

 5 בכירה שלנו, וגם 

 6 הם לא חלק מהעירייה הם לא כמו אגף הרווחה החינוך. יישות בפני עצמה. גב' בת שבע אלקובי: 

 7 הם כמו אגודת הספורט. מקבלים מאיתנו הקצבה. זה לא מחלקה. גב' פרח מלך:  

רוכברגר איציק  העיר:   -מר  איכות   ראש  של  לנושא  התייחסת  נכון  בתשי.  הסביבה   8איכות 

 9הסביבה. אני מבקש שתתייחסו אתם לעניין של התקציב של איכות הסביבה. אני 

ברחוב   גם  קהילתית  גינה  בכוונה  לזה  קורא  אני  הקהילתיות  לגינות   10מודע 

 11 הנביאים וגם אחר שחלקם התייבשו וצריכים טיפול. 

 12 היא דיברה על גינה אקולוגית. גב' פרח מלך:  

 13 והגינה האקולוגית אבל אני יודע גם על ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 הגינות הקטנות? הן יותר עובדות. גב' פרח מלך:  

 15 בבקשה חברים. תענו אתם בבקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

פיטרמן:    רויטל  איכות הסביבה בנספח רזרבה תראו שהתקציב גב'  פעולות  רגיל   16לגבי תקציב 

 17לשנה זו הוא שלוש מאות חמישים אלף שקל הסעיף פשוט מופיע בדף הרזרבה. 

 18שחולק לכם מה שאתם רואים בספר התקציב אתם רואים מאה ארבעים ושבע 

התקציב הוא שלוש מאות חמישים. אתם עוד מעט שנגיע לתב"ר  בעיקרון   19אבל 

 20תראו שגם יגיע תב"ר של חמש מאות אלף שקל לנושא איכות הסביבה וזה נדבר 

 21 על זה כשנגיע אז כן יש התייחסות לאיכות הסביבה. ואין פה 

 22  מה התנאים להפעלת תקציב רזרבה?עו"ד גייל שורש:  

 23תקציב רזרבה בעיקרון בסיום לפי אני יכולה להקריא לך מה שכתוב בדיוק גב' רויטל פיטרמן:  

 24 לפי החוק. 

 25  לא לפי החוק. תעני לשאלה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 כל רבעון משתחרר רבע.   מר גיא קלנר:
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פיטרמן:   רויטל  לא גב'  רבעון  תוצאות  בסיום  רבעון  בסוף  רבע.  לא משתחרר  העיקרון   1ברמת 

בודק את מצב ההכנסות מול ה הוצאות. אם זה  הגזבר  למרץ  ואחד   2בשלושים 

 3  מתאפשר ניתן לשחרר רבע מהסכום. 

 4 זה בדיוק מה שאמרתי בסוף רבעון אם יש את הכסף רבע משתחרר ממה.   מר גיא קלנר:

 5  לא משתחרר אוטומטית.   גב' רויטל פיטרמן: 

 6 לא. ברור שלא משתחרר אוטומטית.   מר גיא קלנר:

 7 אפשר לשחרר רטרו אקטיבי שני רבעים של שנה. עו"ד גייל שורש:  

 8     אחרי שנבחן.  גב' רויטל פיטרמן: 

 9 בלי קשר יש ברזרבה צבוע אבל בלי קשר הקיצוץ בתקציב לעומת ביצוע בפועל.  עו"ד עידן למדן:

 10אבל עידן סכום שהיה רשום בשנה שעברה בתקציב רגיל מסתבר שהיינו  גב' רויטל פיטרמן: 

הכסף,  את  להחזיר  בשביל  אמרה  המדינה  כי  בתב"ר  אותו  לשים   11צריכים 

אנחנו צריכים שתראו לנו תב"ר. הסכום שהיה בתקציב רגיל שנה   12ההשתתפות 

 13 שעברה יופיע השנה בתב"ר. 

 14 אני רואה מאתיים ושלוש אלף. גב' בת שבע אלקובי: 

 15עוד מעט כשנגיע לתקציב פיתוח   אנחנו מדברים עכשיו על דברים אחרים. גב' רויטל פיטרמן: 

 16 נראה תב"ר זה מה שאמרתי תקציב רגיל עידן אמר שירדנו ואני מסבירה 

 17  שלא ירדנו.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18מה שנקרא כאילו ירדנו היה סכום בתקציב הרגיל שמיועד גולן נמצאת פה גב' רויטל פיטרמן:  

שעברה  שנה  זה  את  רשמנו  אקלים  לתוכנית  מיועד  גם  להסביר  יכולה   19היא 

יכולים  לא  המשרד אמר אתם  הוצאות  להחזר  בקשה  כשהגשנו  רגיל   20בתקציב 

 21  להגיש לי מהוצאות תקציב רגיל אני צריך שתגישו את זה בהוצאות תב"ר. 

 22 את מדברת תוכנית מחזור.  עו"ד עידן למדן:

פיטרמן:   רויטל   23לא של הערכות לשינוי אקלים. זה תב"ר חדש שמופיע. של חצי מש"ח לכן גב' 

 24 אתם רואים את ההפרש הזה בתקציב הרגיל כמו שהסברתי קודם. 

 25 לגבי הגינות האקולוגיות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 

 27 
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מלך:    פרח  בפעם גב'  אלי  ניגשה  נועה  שהשבוע  לומר  מוכרחה  אני  האקולוגית  הגינה   1לגבי 

רמת השרון השקיעה בגינה אקולוגית מיליון שקל.  שעיריית  הסתבר   2הראשונה 

לקחה  היא  אני אסביר.  בחשבון.  לקחה  היא  לאחזקה.  כסף  לשים  שכחה   3רק 

 4בחשבון את האחזקה שהקבלן נדרש לתת בתמורה לפיתוח שלו. אחרי הפיתוח יש 

 5תקופה מסוימת שהקבלן בעצם מתחזק את העבודה שלו כדי לראות שהכל בסדר.  

שלא לקחו את זה בחשבון וזה לא נמצא בשום  ואמרה  נכנסה  היא  השבוע   6רק 

 7מקום. אנחנו פשוט נבדוק מה אפשר לעשות בקטע הזה כי מדובר בהשקעה מאוד 

לזה היו בעיות של הבריכה שם וטיפלנו באמצעות מחלקת ה  גם מעבר   8גבוהה. 

 9 גינון שלנו. 

 10 צריך שם גינון מיוחד. גב' בת שבע אלקובי: 

 11 זה משהו שהובא לידיעתנו רק עכשיו. גב' פרח מלך:  

 12 זה מורשה. וכל כך חשוב לנו להשקיע בשכונה. גב' בת שבע אלקובי: 

 13לא קשור. נודע לנו על זה ממש עכשיו, לא מזמן. אנחנו נטפל ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14 בזה כמובן. 

 15 גם לי זה חשוב. השקיעו מיליון שקל. גב' פרח מלך:  

רוכברגר איציק  הזה אבל אף אחד לא לקח בחשבון שצריך ראש העיר:    -מר  הכסף  על   16חבל 

על  חברים  דברים.  קורים  נו.  בסדר  כזה אבל  דבר  שמעתי  לא  זה   17לתחזק את 

לענות בנושא של גידול תשלומים, עליית שכר.  רוצה  אני  לגיא  זה  הבא   18הנושא 

 19לשכת ראש עיר, כוננויות. ייעוץ ארגוני. נושא של את דיברת על נושא תפעול מנהל 

דיברת? את  זה  בגדול  נכון  אני  בסדר.  אני  כביכול. תראו  הארגוני  השינוי   20על 

 21אמרתי באחת הישיבות, שאנחנו לא מגדילים את מצבת כוח אדם, אבל חייבים 

 22להכניס במקום לא בכל מחיר. במקום עדיין יש לנו תפקידים שלא יאוישו. בתשי 

 23את אמרת ומי עוד אמר שהעיר לא נראית טוב מבחינת גינון וכו'. ואני שם את 

נלחמים מלחמת  הניקיון  בנושא  כבר  נלחמים אם  אנחנו  השולחן.  על   24הדברים 

 25חורמה אני אומר לכם אני מוצא את עצמי בחגים ובשבתות ראו אותי גם אנשים 

ברשות  שמשליך  מי  של  שם  לוודא  כדי  פותח קרטונים  שאני  זה.  את   26שעושה 

 27הרבים על מנת להגיש לו דו"ח בשבת. והעיר בתהליך של שיפור עדיין אנחנו לא 

לא במקום. אנחנו עדיין לא במקום. רועי שהיה מנהל אגף שפ"ע סיים את   28שם 
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 1תפקידו. הוא הלך לרמת גן הוא ביקש הוא לא פוטר. הוא ביקש ללכת להתקדם, 

 2היו לו עוד כל מיני סיבות, מנהל מחלקת התברואה, הארכנו לו למספר חודשים 

 3את המשך הכהונה שלו התפקוד שלו הוא יוצא לגמלאות. מחלקת פיקוח עירוני, 

 4לא עובדת עם מנהל מחלקה כבר הרבה זמן. אני חושב אולי שנתיים אפילו יותר. 

 5הכפיפה של מחלקת הפיקוח. עברה באופן אוטומטי למנהל אגף הביטחון. לקובי 

כדי  האלה מתוך מטרה  התפקידים  לאייש את  חייבים  היינו  ולכן  פה.   6שיושב 

רק  הוא  מנהל  ראש  תוצאות.  להראות  ולהתחיל  המערכת  את  להניע   7להתחיל 

השכר של ראש אגף מי שהציע את התפקיד של   ,בהגדרה. מבחינת  הוא   8השכר 

 9 ראש מנהל זה משרד הפנים בכלל. הם רצו שהם הציעו לנו. 

מלך:    פרח  ביקשנו את גב'  אנחנו  ובמקומו  לפרישה  שיצא  היה סמנכ"ל תפעול   10לא. סמנכ"ל. 

 11 המנהל והם אמרו מנהל. 

 12נכון. היה סמנכ"ל רמי נבון. רמי נבון פרש פנינו למשרד הפנים. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13משרד הפנים אמר תפקיד הסמנכ"ל יהיה ראש מנהל, אבל בשכר של סמנכ"ל. זה 

 14הייתה הצעה שלהם ולכן גם קיבלנו את זה. כלומר אנחנו כרגע עומדים על מצב 

 15של ראש אגף שפ"ע פנוי עדיין. ראש מחלקת התברואה יצא מכרז על הדבר הזה 

 16ומנהל מחלקת הפיקוח העירוני יכנס לתפקידו בראשון לחודש זכה במכרז. ולכן 

 17אני לא הגדלנו בגדול לא הגדלנו בכלל את מצבת כוח אדם. עשינו התאמות ככל 

 18שניתן. אמרנו גם שאנחנו ניקח או יועץ או חברת ייעוץ ארגוני על מנת לבדוק את 

 19הפרמטרים גיא בדיוק מה שאמרת כרגע שצריך לבחון גם את אמרת את רמות 

 20אני לא בא לכאן בתפיסת השכר. וכו'. מה קורה ומי מקבל ומה מקבל. אז בוא  

 21עולם של מכונת יריה ובא לירות בעובדים. מי שעובד עובד. אבל לצורך התייעלות.  

גם שתתפקד בצורה טובה ולא אנשים ישבו ויחממו את הכיסא  ומערכת   22נכונה 

 23סתם כך. אולי יש גם חילוף במסגרת תפקידים. זה יעשה רק על ידי זה שניקח 

 24חברה לייעוץ ארגוני. אבל גם אמרתי דבר אחד. זה יעשה אחרי אישור התקציב. 

 25מאחר שלא היה לנו תקציב לדבר הזה, היינו חייבים קודם כל אני חייב לעבור את  

 26אישור התקציב לאחר מכן יהיה קול קורא או מכרז או הצעות, שאנחנו ניקח את 

 27אותו משרד שייתן לנו את הייעוץ הארגוני וזה יבחן במהלך התקופה הקרובה. 

התיקונים האלה כדי שליידע מה  כל  המועצה את  לאישור  כמובן  זה   28נביא את 
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צריך לצמצם  ואם  שינויים  שיהיו  להיות  צריך  להיות. אם  שיכולים   1השינויים 

 2בכוח אדם יצומצם. אם צריך לעשות התאמות ולא צריך לצמצם צריך להגדיל. 

הזה  לרגע  נכון  גם תקציבים.  לזה  נמצא  נגדיל. אבל  אז  יגידו  שהם  פי מה   3על 

 4 חיכינו לאישור התקציב. 

 5אם אני מבינה נכון שני דברים. אחד אתה אומר כי אנחנו קיבלנו תקציב כולל עו"ד גייל שורש:  

 6 שינוי ארגוני בואו נודה להם. 

רוכברגר איציק  זה אחד במקום אחד. אחד במקום אחד. ראש העיר:    -מר  ארגוני.  שינוי   7לא 

 8 חייבים שהמערכת תעבוד. אי אפשר לשתק אותה. 

 9אני לא מדברת על איוש. אני דיברתי שינוי ארגוני זה כתוב גם במסמכים שעל עו"ד גייל שורש:  

 10פי שינוי ארגוני. מה שאני אומרת אבל רגע. מצד שני אין סעיף תקציבי שמדבר 

 11 פשוט עם ייעוץ ארגוני. 

 12 יש גב' פרח מלך:  

 13  איפה?עו"ד גייל שורש:  

 14 בפעולות מנכ"ל. גב' פרח מלך:  

 15הבנתי. מה שאני אומרת שבסוף יש פה שינויים ארגוניים שבעצם נעשו ללא עו"ד גייל שורש:   

 16ייעוץ ואנחנו נפגוש עלולים או עשויים עלולים זה לא מילה עשויים לפגוש שינויים 

כי לא   17ארגוניים מקצועיים לקראת התקציב הבא זה מה שאתם בעצם אומרים 

 18 . 25היה ייעוץ והייעוץ ייתן לזה תקציב 

 19 זה נכון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 זה נכון. גב' פרח מלך:  

 21עכשיו יש פה שינוי שזה הפך למנהל. או העבירו פקחים. שנייה על הכסף עוד לא עו"ד גייל שורש:   

 22 קיבלתי תשובה אני מבינה שהזיזו תקנים. 

 23 לא הזיזו תקנים. תקן במקום תקן אנשים פרשו אחד נכנס. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 המנהלים אבל הפקחים עברו. גב' רויטל פיטרמן: 

 25 הפקחים עברו מפה לשם.   מר גיא קלנר:

 26היא מדברת על זה. הפקחים את צודקת. שישה פקחים מתוך המכלול של הפקחים גב' פרח מלך:   

לפיקוח  מהביטחון  צודקת.  את  לביטחון.  עברו  ושישה  בפיקוח  נשארו   27עברו 

 28 סליחה. 
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בעיר  ?: הביטחון  את  להגדיל  רוצים  שאתם  שאמרתם  הבא  לסעיף  מתקשר   1זה 

 2 הזאת. 

 3 זה מה ששאלתי. עוד לא התייחס. עו"ד גייל שורש:  

 4 עוד לא סיימתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 אם אפשר אז איך נוצרה עליית השכר עו"ד גייל שורש:  

 6אני אסביר. לא סיימתי. עניתי. על הנושא הזה כביכול בדיוק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 הגידול בשכר ברשות בכלל נובעת מכמה סיבות. אחד כל מיני תוספות שכר. 

 8  שלושה וחצי אחוז על פי הנחיה של משרד הפנים. גב' רויטל פיטרמן: 

 9  כמה זה בכסף כמה זה יצא? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 רק ארבעים וחמישה וחצי אחוז מתקציב העירייה ושכר. גב' פרח מלך:  

 11שבע וחצי משהו כזה. אחד זחילת כמה זה בשלושה וחצי אחוז?  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הסכמים  שכר.  הסכמי  של  הנושא  שתים  בכלל.  זה  על  שליטה  לך  אין   12שכר 

 13סייעות למשל לגננות הסכם השכר של   קיבוציים הסכמים של הזה. שנכפים עליך.

 14  סייעות לחינוך מיוחד.  סייעות לגננות. היה עוד הסכם?

 15 

 16בין ינואר למרץ עדיין מצב חירום המדינה אישרה להגדיל כוננויות ושעות נוספות  גב' לבנת יגר: 

בגלל  הגדול  הצורך  בגלל  מרץ  פברואר  בינואר  עדיין  מהעובדים  גדול   17חלק 

 18 המלחמה הם קיבלו. 

 19 שתיים פסיק שש מש"ח רק. גב' פרח מלך:  

 20  בכלל. גב' לבנת יגר: 

 21 23כי גם הרבעון האחרון של   23זה אמור היה להיות אותו דבר כמו הרבעון של  עו"ד גייל שורש:   

 22 הממשלה אישרה לעלות משישים 

 23 הסתיים במרץ ולכן בינואר פברואר מרץ היה עדיין גם. גב' לבנת יגר: 

 24זה נרשם  23סליחה ראש העיר מה שאמרת על הכוננות, של הרבעון האחרון בגב' רויטל פיטרמן: 

 25בסעיף המלחמה אותם שישה מיליון שבע מאות חמישים של ההלוואה. חרבות 

 26 ברזל 

 27 זה לא ממש ההשפעה שראית בשכר. לזה היא מתכוונת. גב' פרח מלך:  
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 1נושא נוסף זה נושא של אבטחה. חברת אבטחה שנכנסה לעבוד ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2אז ככה. לגבי מקורות המימון. אני עונה פעם אחת זה גיא שאל. תראו זה לא סוד 

 3כולנו תושבי העיר הזאת שחשנו מערך הביטחון האישי והביטחון על שטחים. לא 

התרופף משמעותי. שאני אומר  הפתוחים  השטחים  על  השמירה   4הביטחון אבל 

אני דווקא רוצה להתחיל מזה. זה כל השטחים באזור סינמה  פתוחים   5שטחים 

 6סיטי, כל השטחים ליד בית עלמין מורשה כל השטחים שנמצאים באזור הטניס. 

 7השטחים שנמצאים באזור במעטפת של גלילות. צר לי היום הייתי ברמ"י טענתי 

אנחנו  אצבע.  נוקפים  לא  שהם  בצריח  חשופים  שאנחנו  האלה  הטענות   8את 

הכפפה. אני רוצה לומר לכם לפני כחודש וחצי נסעתי להיפגש עם   9מרימים את 

אותי ראש מנהל פעולות המשרד להגנת  ותפס  להשיג תקציב  כדי  השרים   10אחד 

 11אני אומר לו כן ואני אומר את זה פה  הסביבה אומר לי רוכברגר אתה זוכר אותי?

זוכר אותך  אני  כן  במילה.  מילה  רשום  יהיה  שזה  רוצה  אני  למצלמה   12מסתכל 

אומר לי ככה. תקשיב טוב ותבינו שאני חודש  הוא  שמו.  גם את   13ודאי. אמרתי 

נגד  נגדך  פליליות  להגיש תביעות  הולך  אני  לי  אומר  אז  בלבד.  בתפקיד   14וחצי 

 15המנכ"לית ונגד המהנדסת. על כך שאתם זורקים אשפה ולא נוקטים צעד למנוע 

השרון.   רמת  של  במעטפת  הפסולת  זריקת  כל את  עם  טוב  לו תקשיב   16אמרתי 

שאתה מאיים.  בטענה אחת  לממשלה  המשפטית  ליועצת  אפנה  אני  לך   17הכבוד 

עם כל הכבוד, תראה לי אתה מה אתה עשית בשמונה שנים האחרונות   18שתיים 

 19שום דבר. אני אומר כי אנחנו חשופים  איזה מכתב הוצאת. איך נקטת, מה פעלת?

לנו  יעלה  הציבורי  במרחב  הפסולת  האשפה  טונות  לפנות את  רק  העיר   20בצריח 

הסביבה אם אתה  באיכות  שותק.  המנהל  עמדה.  נוקט  לא   21מיליונים. אף אחד 

 22קורא להם אם תפסת תודה רבה איכות הסביבה אני מדבר ארצי, אז כפיים תודה 

 23רבה שהם באו. תראו תסתובבו ברחוב תראו. אחת הסיבות שהכנסנו  את חברת 

 24אלקטרה ביטחון הכנסנו אותם אחת הסיבות כדי לשמור על השטחים הפתוחים, 

זאת גם להשתמש בהם במידת הצורך כאשר יש אפשרות לנייד אותם  עם   25יחד 

 26לצורך מה שנקרא הגברת הביטחון. אתם צריכים להבין דבר אחד. כבר משהו 

 27כמו שלוש שנים אם אני לא טועה תחנת המשטרה סגורה. תלכו לשם. סיפרו לנו 

כשאתה מגיע יש שוטר מקבל אותך בברכה זה מה שמספרים. עשיתי   28סיפורים 
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לתחנה אתה מצלצל  מגיע  יאומן. אתה  לא  פשוט  זה  ככה.  בדיוק  בתשי   1טסט 

 2בפעמון כמו שרוצים שום דבר. אמרתי למפקד המחוז. אמרתי למפקד המרחב. 

 3לא עוד בבית הספר שלנו. ימשיך כך אנחנו פשוט נכריז על המקום הזה על המבנה 

 4הזה כמבנה מסוכן. צאו מ המקום זה בניין של עיריית רמת השרון אני זוכר אותו 

אנחנו רוצים שירות. מה  התעסוקה  שירות  העבודה  לשכת  פעם  היה  זה   5כילד. 

 6אנחנו רוצים? אני אומר לכם אני מאמין במשטרה העניין הוא שאני רוצה לנקוט 

כי אני רוצה אותם. זה נורא מצחיק. הוא לא אשם המדיניות   7נגדם צעד מחאה 

 8היא מלמעלה. יש שם שר למעלה שסדר עדיפות שלו הוא שונה. הבטיחו לנו בערך 

 9שנה הבטיחו לנו שנהיה שיטור עירוני. הבטיחו לי וככה מושכים אני כבר  12לפני  

 10שומע את זה עכשיו בשלושה חודשים האלה שאנחנו כולנו ביחד בתפקיד. שאנחנו  

 11מקום שלישי בעדיפות המקום השלישי הזה יישאר בטח עוד עשרים שנה אם לא 

 12ננקוט צעד. ולכן אנחנו חייבים להגביר את הביטחון ואני אומר לכם דוגרי ואני 

 13מאמין שכל אחד כאן. כל אחד כאן באמת לא קשור לאופוזיציה, קואליציה חשוב  

הביטחון.   נושא  בנשמה  על לו  היום  לא סומך  אני  לעשות  סומך. מה  לא   14ואני 

 15המדינה. לא סומך. לא סומך לא על המדינה ולא סומך על מוסדות כאלה שיגידו 

כיתות  את  כאן  יש  שעובדות.  מערכות  כאן  שיש  שמח  ואני  ואחרת.  ככה   16לי 

 17הכוננות שביום חמישי אנחנו עושים סיור ורק להגיד תודה לאנשים. אנשים עשו 

 18היום קובי יוציא חבר'ה למטווח.  תרגולת ועם קובי יצא היום יצאתם למטווח?

 19אז חייבים היינו לעשות איזה שהוא מעשה ותאמינו לי לא תאמינו לי בוא נאמין 

 20כולנו הלוואי שזה לא יקרה אבל כניסה חס ושלום של שביעי באוקטובר איזה 

 21פלישה או משהו כזה ממקום אני לא רוצה להכניס פחד לאנשים או משהו. מה 

לכל מצב  להיערך  חייב  כלום אתה  יעזור  לא  להיערך  חייב  אתה  הגיוני   22שלא 

 23והלוואי שלא יקרה שום דבר לכן הכנסנו את הדבר הזה תדברו על המקורות אם 

 24 זה כל כך קורה. 

 25זה רציונל מאוד הגיוני אבל הוא על שתי רגליים דיברת על השמירה ושטחים עו"ד גייל שורש:   

על השטחים הפתוחים הוא לא נמצא בערב  לשמור  כשבן אדם מנסה   26פתוחים. 

 27 ולכן צריך. 

 28 
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 1 אני אסביר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2אני יודעת שאתה תסביר אתה באמת עונה אני שנייה מדייקת. יש פה עניין של עו"ד גייל שורש:  

מה  שני  דבר  חמישים.  כמו  לא  זה  פקחים  חמישה  יש  אם  הרי  כוחות.   3סדרי 

של הזמנים ברור לי שלא מגלים את זה בדיוק  החלוקה  ומה  שלהם   4המשימות 

 5עשית את התנועה הנכונה, אז לכם זה פתרון שנשמע מאוד נכון. אני לא חולקת 

 6אני רק אומרת שבסוף שלוקחים אנשים מאגף הביטחון של העירייה ומעבירים 

 7אותם למקום אחר. אנחנו כולנו חייבים להיות בטוחים שאנחנו מקבלים את זה 

 8 במקום אחר. 

רוכברגר איציק  של ראש העיר:    -מר  בעיצומו  כרגע  נמצאים  אנחנו  הדיבור.   9אני ארחיב את 

 10 קמפיין לגיוס פקחים וגם לשיטור. ממש נמצאים. כן בכל העיר מה לעשות. יצאו. 

 11 חייבים לצאת בקמפיין. גב' פרח מלך:  

 12  אני אסביר גם למה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13  הוא הניב תוצאה?  מר גיא קלנר:

 14 כן. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 באים?   מר גיא קלנר:

 16 תקשיבו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17  יש עדיפות לתושבי רמת השרון אמרת. עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  של מכרז לקבלת ראש העיר:    -מר  סוג  שפחות  דבר אחד. מה   18נכון. תקשיבו 

 19עובדים פקחים הן פיקוח עירוני ומשולב שיטור משולב. ואני חושב פעמיים או 

 20שש כמה בגדול כמה  שלוש עוד לפני שאנחנו מכהנים פה אתם יודעים כמה היו?

 21  בגדול. 

 22 בממוצע חצי בן אדם. מר קובי אלפסי:  

 23אף אחד לא ניגש. עכשיו יצאנו בקמפיין הזה. תקשיבי. עכשיו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24הגענו כבר לעשרה. עשרה מועמדים אינשאללה שכולם יתאימו. ואנחנו נגביר  את 

של פיקוח  נושא  וגם  ביטחון.  של  לנושא  להגביר  יותר  לנו  יהיה  נחלק  ואז   25זה. 

 26עירוני. וימצאו את הדרך לעבוד ביחד לכל הממשקים ויהיה גם סדר ציבורי וגם 

 27שמירה. לגבי החלוקה של איך משלמים את הכסף לאותם אופנוענים שנמצאים 

 28  פה אז בבקשה תגידו. 
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 1כמה אגב החברת אבטחה הזאת כמה איזה כוח אדם זה? שלושה אנשים? עשרה   מר גיא קלנר:

 2  אנשים?

 3 ארבעה נכון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 שתיים, שתיים. מר קובי אלפסי:  

 5 שתיים בוקר שתיים לילה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6אחד בתוכנית עבודה ואני אשמח לשבת בארבע עיניים אם ירצו כדי לא לפרוס מר קובי אלפסי:  

 7 את זה לא בצורה כזו. 

 8 האמת שזה רעיון טוב. אדוני  :?

 9רציונל הוא בדיוק מה שאיציק אמר. יש לנו פה עוד כוח שיודע להגיב מהר. הם מר קובי אלפסי:  

על  להגיע  יודעים  הם  גן.  בנווה  חשודה  לפעילות  שב"חים.  לשני  כבר   10הגיבו 

 11אופנועים מהר מאוד וזה לא משנה איפה הוא מסתובב בעיר זה תמיד יהיה יותר 

 12מהר מניידת רגילה שמגיעה. גם במסגרת הגיוס הזה אנחנו מקווים להוציא עוד 

 13  חבר'ה שיסעו על האופנועים שלנו. 

 14 זה אופנועים של הרשות נכון?   מר גיא קלנר:

 15  לא. שלהם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 רגע. היו אופנועים בעבר שנקנו.   מר גיא קלנר:

 17  שלושה יש. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18  איפה הם?  מר גיא קלנר:

 19 ישנם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אלפסי:    קובי  עדיין אצלנו. כרגע רוכב עליו אחד אני אחד רוסלן. אנחנו מוציאים עוד מר   20הם 

 21  שניים להכשרות. היה לנו פשוט פקחים שעזבו. 

 22  חברת אבטחה הגיע עם האופנועים שלה?  מר גיא קלנר:

 23 כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 כן. היא הגיעה עם אופנועים שלה. מר קובי אלפסי:  

 25  עם הכל.גב' פרח מלך: 

 26דרך אגב, על בסיס החברה זאת שעבדה אז במקומות אחרים העדפנו שזה יהיה מר קובי אלפסי:  

התושב  על  להסתכל  יכול  לא  אתה  לך  שאין  ברגע  סמכויות.  עם  שלנו   27חבר'ה 

זה  והסביר את  העיר  ראש  שבה  המצב  וזה  פתרון.  לי  אין  מצטער.  לו   28ולהגיד 
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 1לדעתי היטב. השאיפה שאנשים שלנו ייסעו על אופנועים ויגיבו יותר מהר למהלך 

 2  כל היממה. מקווה שנגיע לשם. 

 3 שעות כל משמרת?  12שעות  24זה   מר גיא קלנר:

 4 שעות כי אין לנו מספיק כסף.  24לא מר קובי אלפסי:  

 5 אל תגיד. לשבת איתו בוודאי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6  אין לי בעיה. תראו את המסלולים. מר קובי אלפסי:  

 7  היקף כספי אפשר להבין?  מר גיא קלנר:

 8  דברו מאיפה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 מה היקפו ומאיפה?   מר גיא קלנר:

 10היקפו לא מעניין כרגע. יש לך את זה יגידו לך. לא צריך תגידי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 מאיפה משיגים את הכסף. 

 12באזור של גלילות יש תב"ר של גלילות וזה התב"ר השמירה שראש העיר תיאר  גב' רויטל פיטרמן: 

 13 שיממן את זה. כי זה חלק מהשטחים מהוצאות הפרויקט הזה. 

 14 שמירה על השטחים. גב' פרח מלך:  

 15 גיא טעיתי. יש כמה הרבה גלילות. גב' רויטל פיטרמן: 

 16  מאיזה תב"ר התב"ר זה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 . 813גב' רויטל פיטרמן: 

 18 דבר נוסף החלק השני. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19החלק השני שזה קורה בעיר ואני לא יכולה כי זה ייעודי לגלילות מפיקוח פעולות. גב' פרח מלך:   

 20יש בתקציב שמונה מאות שמונים ושתיים אלף שקל ועוד שלוש מאות אלף שקל 

 21  ברזרבה ככה שזה יספיק עד סוף השנה. 

 22 חלק תב"ר חלק שוטף?  מר גיא קלנר:

 23 כן. כי אם רשום לך גלילות אז יכול להיות רק בשטחים של גלילות. גב' פרח מלך:  

 24 כאילו יש חלוקה. שטחים פתוחים תב"ר ושטחים עירוניים בנויים עו"ד גייל שורש:  

 25אנחנו יודעים מתי הם יוצאים. טוב חברים. תשובות נוספות ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 26 רגע. עכשיו אתם תענו. אני אגיד לכם. 

 27  כמה זמן ההתקשרות שלנו איתם?עו"ד גייל שורש:  

 28 כרגע היא לכמה חודשים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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אלפסי:    קובי  אנחנו מר  שיותר.  כמה  זה  למשוך את  עם משכ"ל  לעשות  לי  שמותר   1כרגע מה 

 2 מכינים מכרז כדי לצאת עצמאי ולא דרך משכ"ל נראה כי טוב נוציא את המכרז. 

 3 דרך משכ"ל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 הם כרגע דרך משכ"ל אני מוגבל פה כי זה הרחבה של מכרז אז אני מוגבל. מר קובי אלפסי:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ניקיון, ראש  ההסעות.  לגבי תקציב  הערה  הייתה  חינוך.   5הלאה. 

 6 קיצוץ, ניקיון לפני צהרים אחרי צהרים. התייחסות האלה. מה עוד. 

 7התייחסות עקרונית שלי להערכתי תקציב החינוך מבטא ירידה בהיקף הפעילות   מר גיא קלנר:

 8 דה פקטו. 

רוכברגר איציק  שגיא אומר?ראש העיר:    -מר  כפי  ירידה  התקציב מבטא   9יש נושא של  האם 

 10 הצעירים שהייתה גם התייחסות נוער סליחה. או קי. אם צריך תעני. בבקשה. 

צריך  :גב' שלומית שפיגלבלט שגיא אומר  כמו  כי  המקרו,  ברמת  להתחיל  רוצה  אני  כל   11קודם 

 12הכנסות שלה  2023הכנסות ולא רק הוצאות. אז על מנת לסדר תקציב החינוך ב

..מיליון שקלים. אני חוזרת. תקציב החינוך ב  13הכנסות שלו היו   2023-היו מאה 

כלומר  עשרים מש"ח  מאה  היו  הכנסות  בפועל  שקלים.  מיליון  וחמישה   14מאה 

היו  שלנו  ההוצאות  החינוך.  לתקציב  שהוספנו  עשר מש"ח  חמישה  של   15תוספת 

לאור  מיליון.  וארבע  מאתיים  היה  הביצוע  מיליון.  וחמישה  תשעים   16מאה 

מיליון  בשישה  הגדילה תקציב  החינוך  ועדת  כלומר  הסייעות.  של   17ההסכמים. 

 18הכנסות כרגע שישה עשר מיליון והוצאות הם מאתיים וארבע. אני   2024תקציב  

 19רוצה להיכנס לתוך הסעיפים ולהתייחס. מבחינת הסעות תלמידים אני רוצה יש 

 20 טעות אנוש בתוך העיר.  720 719נכון. זה  720טעות סופר. סעיף 

 21  זה לא מה ששאלתי. חינוך מיוחד לא נגעתי. הסעות לחינוך רגיל בתוך העיר.עו"ד גייל שורש:  

עשרים :גב' שלומית שפיגלבלט מאות  שבע  העיר  בתוך  רגיל  חינוך  הסעות  חינוך   יש   22הסעות 

קי. אם תשימו לב בתקציב של   או  העיר.  בתוך  מיוחד  המילה  חסר   23 24מיוחד. 

 24שינינו רישומית שיהיה יותר קל לראות את התקציב מבחינת ההסעות. כי באמת 

לתתי  זה  לפרק את  חשוב  והיה  גדול  הוא תקציב מאוד  ההסעות  של   25התקציב 

כללי. חינוך מיוחד. הסעות על יסודי. ממש  הסעות  לא  לראות  מנת  על   26סעיפים 

 27שיהיה מפורט ורזולוציה מאוד מדוקדקת. במסגרת העלייה של ההסעות בחינוך 

 28מיוחד בתוך העיר. לאורך השנים יש פה מגמה שלנו לפתוח מסגרות חינוך מיוחד 
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לסבר את  רוצה  אני  לעיר.  ללמוד מחוץ  הילדים  את  להוציא  ולא  העיר   1בתוך 

 2האוזן. פתחנו מסגרות חינוך מיוחד. פתחנו שתי כיתות תקשורת. ..חטיבת ביניים 

דצמבר. בעצם יודעים כבר כיתות  עד  שאנחנו מדברים  בגלל  לב  שימו   3בקלמן. 

 4נוספות חינוך מיוחד. יש לנו גן נוסף חינוך מיוחד שיפתח ועוד שלוש כיתות חינוך 

 5   מיוחד בעיר לכן יש לך תוספת תקציבית שאת רואה. אני חושבת 

 6 . 722אבל היא שאלה על  עו"ד עידן למדן:

 7 טעות סופר. רשום. עו"ד גייל שורש:  

 8    הסעות חינוך מיוחד.  720חסר חינוך מיוחד.  :גב' שלומית שפיגלבלט

הבנתי טעות סופר ידעתי לתקן. אבל יש את הסעיף   עו"ד עידן למדן: זה  לי  ברור   9שהוא   722זה 

 10 סעיף חדש על זה היא שאלה. 

חדש. אם תשימו לב כמו  :גב' שלומית שפיגלבלט לא סעיף  זה  העיר  בתוך  רגיל  חינוך   11הסעות 

 12שאמרתי. אנחנו שינינו את זה חינוך רגיל בתוך העיר במשך כל ההסעות מנווה גן 

 13  שהיו מגיעים זה בעצם. למה מיליון מאתיים? יש לך קודם כל את הנה 

 14 מיליון שמונה מאות שבעים שניים שמונה מאות ותשע  עו"ד עידן למדן:

מיליון שמונה מאות אבל אם תשים לב שמונה מאות יש לך  :גב' שלומית שפיגלבלט של   15ביצוע 

 16 תלמידים מידי יום כל אחד שאלה באה?  180תוספת של תלמידי הגיעו תלמידים 

 17גני ילדים לא הייתה שם פגיעה בגני ילדים את  גב' שלומית שפיגלבלטגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18יכולה להסביר את זה לגיא כי גיא אמר אני לא רוצה שיהיה דיס אינפורמציה לא 

 19 היה לנו שום פגיעה שם בשום צורה. 

רפורמה.   :גב' שלומית שפיגלבלט יש את  כלומר  שיהיה.  זה מה  שהיה  לומר מה  רוצה   20גני אני 

הסייעת  מהמדינה  תקציב  של..מקבלים  סייעת  לנו  יש  חובה.  טרום   21טרום, 

נשמרת. אנחנו לא חזרנו לשום פגיעה  עדיין  העיר  ראש  של  הקודמת   22ברפורמה 

 23בילדים בנושא הזה מבחינת הסייעות. חשוב לי לומר. אני רוצה לומר על תשלומי 

ביניים אנחנו לא גובים תל"ן מהורה אני רוצה לומר שאנחנו תל"נ    24של חטיבות 

 25שנה הבאה אנחנו הולכים לעבור למבנה של...במהות שלו. של חטיבות הביניים 

אלו  בימים  וכרגע  התיכוניים  המגמות  את  לוקחים  אנחנו  כלומר   26והתיכונים 

 27מנהלות יחד עם יועץ ארגוני שאנחנו הקצנו מאגף החינוך על מנת לתת מענה עם 
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לימוד שיתחילו כבר בחטיבות הביניים. אז זה לגבי שאלתך ואין גביית   1מגמות 

 2 הורים בנושא הזה. 

מקסימוב:    ברנדס  קרן  של  גב'  הדברים  על  להוסיף  רוצה  רק  שפיגלבלטאני  שלומית   3, גב' 

בגביה  ירידה  שתהיה  צופים  אנחנו  שאמרת  למה  המענה  זה  בעצם   4שהמגמות 

 5שינוי בשום סעיף בחינוך ולכן אני אומרת  ןואי .מההורים כדי לא להשית עליהם

כי זה חשוב לי כי אנחנו מוקלטים וזה און דה רקורד וכשאנחנו אומרים   6את זה 

 7  משהו לפני אולי הוא יישאר באוויר. אין פגיעה בחינוך באף סעיף. 

 8גני ילדים אתן יודעות להתחייב שלא תהיה ירידה בכמות הגנים שיפתחו ביחס   מר גיא קלנר:

 9 לכמות הילדים שיקלטו ולא תהיה ירידה בכמות כוח אדם. 

 10  חד משמעית. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 לא ברמת גננות ולא ברמת סייעות פר ראש.   מר גיא קלנר:

 12 חד משמעית. כן חד משמעית. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 אני רוצה להתייחס לסעיף הנוער.  :גב' שלומית שפיגלבלט

 14 זה היה ערבוב במושגים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15חשוב לומר אתם לא רואים את זה בהכרח בתוך התוכנית אבל אם תראו  :גב' שלומית שפיגלבלט

 16יש את ...אנחנו כולנו יודעים שנה קשה שהייתה גם לילדים ולילדות ולנוער שלנו. 

 17לכן אנחנו מתעלים אותה לטובת הנוער והילדים. אנחנו יש לנו כבר בקיץ הגנה 

אנחנו  בעיר.  יסודי  על  תלמידי  לכל  להרחיב  הולכים  שלנו.  נוער  בני   18עצמית 

 19חושבים זה מסט. בתוך חילופי שלטון שהנוער גם העלה את זה. יש לנו תקציב 

עבור  חוסן  תוכניות  יש  מענה  נותן  בדיוק  זה  על  הסתכלתם  לא  נוער.   20קידום 

עזרה  צריך  יודעים  הקשה.  התקופה  יודעים את  לנטר  יודעים  אנחנו   21הילדים. 

 22ויודעים לתת היום מענה יותר נקודתי. גם אני יכולה לומר גם ברמה הרגשית אבל 

 23 .חינוךה באגףגם ברמה הלימודית. בימים אלה פותחים את המרכז למידה שלנו. 

 24 ילדים מגיעים אלינו לאגף החינוך על יסודי ללמוד לצמצם פערים. 

 25אני רוצה להוסיף על זה גיא ומי שעוד הזכיר נוער שזה סופר מעסיק גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 26התייחסה לזווית הלימודית, אבל אנחנו  גב' שלומית שפיגלבלטאותנו שגם לזווית  

 27והזכרתם פה והצורך של הילדים דווקא בתקופה   ההפגהמתייחסים גם לזווית  

וסמים  מניעת אלימות  של  קיימנו  שהשבוע  הוועדה  הזכירה את  ובתשי   28הזאת 
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בסיטואציה מתמשכת  נמצא  המלחמה  עם  שהנוער  ברור  סיכוניות   1והתנהגויות 

יצא  לזה  חשופים  לא  עוד  אתם  אלה  בימים  ואנחנו  ככה  וגם  מהקורונה   2עוד 

 3פרסום, תצא תוכנית לנוער מאוד טובה שהאגף עמל עליה מאוד קשה כדי לקחת 

במקומות של הוצאות  לשים  פחות  ובאמת  הקיימם מהנוער  המשאבים  כל   4את 

זה בשיתוף עם  פעילויות  יותר  לראות  פעילויות  יותר  התייחסת אליהם   5שאתה 

 6התרבות וגם להשתמש במשאבים הקיימים בעיר כמו תנועות נוער. יש לנו הרבה 

בסעיף  אותם  רואה  לא  כשאתה  גם  בהם  להשתמש  שאפשר  משאבים   7מאוד 

 8תקציבי. אני חושבת שהשנה דווקא נראה תוכנית לנוער נכון שלא נראה הופעות 

נועה קירל. זה לא מתאים. לא. זה לא מתאים אבל הדבר הזה כל מה שכן   9של 

 10ת הפקה גם פזית יושבת פה של מי לשבת בזולות בכיכר עם הנוער ויתועל לפעילוי

פעילויות של ג ועד  לדבר איתם   11ג. הנוער  מינג נעשה ג'ם כזה סשן של ג'מינ'כדי 

הנוער שכל אחד שרוצה לנגן יוכל לבוא לנגן. יהיו המון  במועצת  זה   12העלה את 

 13פעילויות, על הקיץ. אני מדברת על הקיץ. יש דגש מאוד מסיבי על הנוער ואנחנו 

 14  עסוקים בזה מאוד. 

לא   מר גיא קלנר: פשוט  כי משהו  החינוך  של  בסוגיה  החינוך,  של  בסוגיה  רגע  יכול  אני   15אם 

לקראת בניית התקציב לא ביקשתם  הדרישות  שבאיסוף  מניח  אני  לי.   16מסתדר 

 17  מאתיים וארבעה מש"ח. זה נכון?

 18  נכון. כן. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

מה?  מר גיא קלנר: תקציב  נעבור  ביקשתם  ואז  עובדות  על  לדבר  ננסה  על  נדבר   19בואו 

 20 24לספקולציות. ברמת העובדות האם רמת הדרישה של אגף החינוך לקראת שנת  

 21הייתה בהיקף של עשרה, חמישה עשר מש"ח יותר או תקציב אחר שתגידי ואם כן  

 22אין לנו את הדרישה. התקציב למה הוא מיועד וברגע שהוא נגרע ממה זה נגרע. 

 23 בפועל. אני לא יודע מאיפה זה התחיל. 

קו אדום  :גב' שלומית שפיגלבלט לנו  היה  בעצם  של.  העלות  את  בעצם  לראות  יכולים   24אתם 

 25שאנחנו לא ..לפעולות ובטח לא ...זה בדרך ויהיו איתנו באמת בקו הזה ותוכלו 

 26לראות דברים כאן יכולה להגיד כיבוד, פרסום, איפה שדברים שאפשר שנה הזאת  

 27  שנה קשה להתייעל אז עשינו את זה. 

 28  זה עשרה מיליון שקל כיבוד?  מר גיא קלנר:
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 1  אפשר להסתכל.  :גב' שלומית שפיגלבלט

 2 לא. מה   מר גיא קלנר:

 3  גיא שואל בחלום מה רצינו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 בחלום שלך זה לא היה רק כיבוד. חלום היה   מר גיא קלנר:

 5 היו עוד פעילויות. שרצינו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 זה לא רלוונטי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 למה זה לא רלוונטי.  מר גיא קלנר:

 8 אנחנו נגשים את החלומות שלנו גיא.  :גב' שלומית שפיגלבלט

כי זה ספקולטיבי. אפילו אם היה לי לא חמש עשרה אם היה לי   מר אוהד בלייר:  9זה לא רלוונטי 

 10  חמישים מיליון יכול להיות שהייתי מוצא את. 

 11נותן. רגע אוהד בוא תכוונן את התשובה לפי לא. זה לא התחיל אבל ממה שאתה   מר גיא קלנר:

עוד  לכם  יש  חבר'ה  החינוך  לאגף  שאתה אומר  לא  זה  הוא  התהליך   12השאלה. 

 13חמישים. התהליך הוא שאגף החינוך אומר אני צריך עוד חמש עשרה. וכשהוא 

 14אומר אני צריך עוד חמש עשרה אני מניח שהוא לא עולה על ענן אלא הוא לוקח 

 15את צרכי הפעילות שלו ונותן להם מספרים. אני שואל שאלה מאוד פשוטה. על 

 16בהליך העבודה  24איזה חלומות ויתרנו שאגב צריך יכול להיות לוותר עליהם ב

 17 הזה. 

 18 תקציב קיים לא על החלומות. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19עכשיו אני יענה. אתה דיברת אם היה עוד חמש עשרה מיליון זה כביכול העלייה   מר אוהד בלייר:

 20הריאלית שהייתה צריכה להיות בתקציב אם היה לנו שלושים מיליון איפה הייתי 

 21כי אין את זה עכשיו אני אומר  שם את זה? יכול להיות שהם לא דמיינו את זה 

 22 דיברת על זה 

 23 אני יודע שהם דמיינו את זה.   מר גיא קלנר:

 24דיברת שהתקציב הוא מדיניות אז המדיניות היא בזה שהחינוך בסופו של דבר   מר אוהד בלייר:

 25למעט תיקונים קלים כאן שם לא נפגע. לא נפגע וזה מדיניות מקומות אחרים כן 

אני אומר את זה גם כמי שנמצא בוועדת הכספים  נוח  לא  פעם  זה אף   26קיצצו. 

ומה  נהדרת  עבודה  עשו  עשו.  ורויטל  שפרח  למה  התודות  לכל  מצטרף   27מודה 

 28שאפשר אנחנו עובדים אתה צריך לחתוך במקומות האלה. זה אף פעם לא נוח. 
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שכעיר אני חושב שהחינוך הוא צריך לקבל הרבה מהתקציב אפילו יותר   1ברור 

 2  אבל אין. אז אפשר להגיד בוא נדבר על מה אנחנו רוצים לדמיין. 

 3 לא ככה בונים תקציב. זה לא לדמיין אחי. זה לא לדמיין. אל תעשה מזה.   מר גיא קלנר:

 4  זה דיון על התקציב הקיים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 בסדר.    מר גיא קלנר:

 6 גיא בבקשה אנא גיא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7   מסמך משותף עם אגף החינוך מסמך עקרוני.   מר אוהד בלייר:

מה   מר גיא קלנר: לא  החינוך.  מאגף  דרישות  התקציב  בבניית  לדרך  כשיצאנו  שאלתי   8אני 

להערכתי  יותר  גבוהות  היו  החינוך  אגף  דרישות  לתת.  הייתה  יכולה   9העירייה 

לא היו באילוזיה. הם היו באיזה  שהם  מניח  אני  עשר מש"ח.  חמישה   10בעשרה 

 11שהיא תוכנית עבודה. שאלתי במה נגרעו בעצם מה הביטוי של עצם זה שאין את 

 12אותם עשרה חמישה עשר מש"ח. פרליקטי. לא עכשיו אם היה לנו עוד חמישים 

 13 היינו בונים בתי ספר משוקולד. זה ברור זה לאשם. זה מה ששאלתי. 

 14שאלה רלוונטית תשובה יכולה להיות בחרנו חלק מהפעילויות לא לעשות השנה. גב' סיוון דהן:  

 15 ולדחות אותם לשנה הבאה אנחנו רוצים להבין. האם יש דברים מהותיים. 

 16 גיא צודק בעיקרון שהוא אומר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  כי זה נהיה שוק. היה מכובד  התחלנו עם השוק הזה?ראש העיר:    -מר   17טוב. 

 18ועכשיו. ההערה שלך היא אנחנו חברים. דקה אני רוצה לסיים את זה. שמעתם 

 19אמרה אנחנו מתייחסים לתקציב שאנחנו   גב' שלומית שפיגלבלטאת הדברים ש

חלומות  של  תקציב  ולא  ריאלי  תקציב  היום  אותו  לאשר  ומנסים   20מקדמים 

מה  לטובת  התכנסו  הם  לי  כרגע. תאמין  רלוונטי  לא  נמצא  היה  זה   21ודמיונות. 

 22  שצריך. עשינו את זה בצורה. 

כן בכל זאת לעמוד עליו. בהקשר הזה האם    מר גיא קלנר:  23 גב' שלומית שפיגלבלטמשהו אחד 

 24מסכימה איתי והאם גם אוהד מסכים איתי כאיש כספים שלקחת תקציב בק טוב  

לא  זה  לשנה  שנה  קודם.  שנה  ושלוש  עשרים  וארבעה מש"ח  מאתיים  של   25בק 

לספקים  במשק.  המשתנות  לעלויות  לצרכים,  ביחס  פקטו  דה  קיצוץ   26מבטא 

 27  אתה לא מסכים? חיצוניים, גורמים נוספים ברמה הכי בסיסית של החיים?

 28 לא. התאמנו את זה ממש לא. אחד מול אחד. חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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רון יעקבי:   1אבל בהיבט של נוער וצעירים אנחנו יודעים שאנחנו פה בקיצוץ מסיבי. עו"ד דניאלה 

 2 אנחנו גם יודעים שלדן היה בעניין הזה. 

 3 דן זה צעירים ולא נוער. אתם מבלבלים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 הכל בסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5לא. הם לא מתבלבלים זה היה בעבר במחלקת הנוער הצעירים. דן נכנס וביקש גב' פרח מלך:   

 6להוציא את זה מהנוער ולהחליף את ה חזרה ללשכת ראש העיר. אנחנו זה בסדר 

 7  שאני עונה ראש העיר?

 8 כן. כבוד גדול. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9במחלקת הצעירים. אני נפגשתי גם עם דן וגם עם מי שמתכלל את כל הנושא הזה גב' פרח מלך:  

כהן. אני אומרת לכם ובכנות מחלקת הצעירים לא קיימת.  עמית  הצעירים   10של 

שם יותר מידי פעולות. לא נעשו שם יותר מידי פעולות יש תוכניות  אין   11בסדר. 

 12יפות. אני ישבתי איתו ואמרתי אנחנו בשנה קשה. אנחנו נבנה לכם איזה שהוא 

 13 מחלקה בשנה הבאה. הוא ביקש מנהל, הוא ביקש להוציא את המזכירה כרגע 

 14 לא מזכירה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15מי שהייתה שם. היא מוגדרת מזכירה. הוא ביקש להוציא אותה. אני אמרתי לו גב' פרח מלך:   

כי  שהיא תסייע לו  במזכירה  ישתמש  שהוא  מנהל.  נכנס  ולא  היות  הזה   16בשלב 

 17פתוח מהבוקר עד שעה מסוימת והוא לא יכול להיות שם כל היום חוץ מזה שהוא 

 18מתפעל את המקום. סיידתי את המקום מה שלא היה קודם. בטלפון מחשב, נתתי 

הזה מהנוער  התקציב  הוצאנו את  זה.  להפעיל את  כן  אופציה  שהיא  איזה   19כי 

 20פירקנו את זה. אתם רואים בשכר, זה עלה הרבה פעמים שינוי. יש עובדת שיצאה 

את  השארתי  אני  ההתקשרויות.  על  אחראית  שהייתה  שלי.   21מהמחלקה 

היות  הזה  בתקן  בזה.  צורך  לי  שאין  שלי. אמרתי  העובדות  עם   22ההתקשרויות 

 23והגברת הזו יושבת על חוזה אישי לא רציתי לפגוע בה. הצעתי לה תפקיד אחר. זה  

 24לא צלח. בינתיים העברתי כבר את ועדת הכספים והכל. לא יכולתי להוציא אותה 

משם משם.   אותה  להוציא  בהמשך  זה  את  תראו  אתם  היום  שלנו   25הבקשה 

 26  ולהעביר אותה למשאבי אנוש עד שאנחנו נחליט מה אנחנו עושים. 

 27 מה זאת אומרת להעביר למשאבי אנוש.   מר גיא קלנר:

 28 
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 1 לתקן. זה הולך עם הכסף. גב' פרח מלך:  

 2 לאגף משאבי אנוש.   מר גיא קלנר:

 3  כן. הצעת התקציב שלה. גב' פרח מלך:  

 4 יהיה עובד נוסף לצעירים כן.   מר גיא קלנר:

כן. אנחנו פשוט נקים את המחלקה הזו ונעבה גם את הפעולות גב' פרח מלך:     5כן. בשנה הבאה 

 6 שלה. 

יעקבי:   רון  דניאלה  אין פגיעה עו"ד  המספרים  למרות  בשורה תחתונה מה אתם אומרים   7פרח 

 8 בנוער. אין פגיעה 

 9 בצעירים אנחנו מדברים עכשיו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10נוער בכל מיני מקומות. נוער בחינוך אין פה פגיעה. נוער בתרבות יש בו גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

יום  את  יש  נוער.  זה  מה  פגיעה.  יש  התרבות  בכל  בנוער  רק  לא  אבל   11פגיעה 

 12העצמאות שלא קרה. יש לך גם את הקיץ את ההופעות. שלא קורות הרבה מאוד 

 13  דברים. 

 14 יש אלטרנטיבות אחרות. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 15זה לא ממש מדויק. אני מצטערת לגבי התרבות ופעולות הקיץ אנחנו החלטנו לאור גב' פרח מלך:   

 16המלחמה וכיוצא בזה לא יהיו אירועים גרנדיוזי אבל יש שמונה אירועים לילדים 

 17בגינות. יש פעולה אירוע לנוער. חוץ מכל מה שקורה ביד לבנים. מה שקורה ביד 

 18לבנים בספריות וזה נשאר. הפעולות הגדולות .אני מדברת על תרבות. דיברו על 

לנוער. יש  לוי  במתנ"ס  גדול  מופע  יהיה  על תרבות.  אני מדברת  עכשיו   19תרבות 

קונצרטים לקשישים. זה לא שאין כלום.  שני  ועוד  לקשישים  אירועים   20ארבעה 

 21 אמרנו אפס תרבות. 

 22אני חייב כבר דיברנו על תרבות. מפה גלשנו לתרבות אבל אם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23כבר דיברנו. כבר התייחסנו גלשנו לנושא של התרבות אני יכול לומר שביטלנו את 

לא מתקיים השנה. מה לעשות את  כן  גם  השרון  רמת  יקיר  שנה.   24אירועי מאה 

 25  האירועים הגדולים כפי שפרח אמרה יום עצמאות אל תשכחו 

 26  איך יקיר עיר אתם מוותרים?  מר גיא קלנר:

 27  כרגע השנה מה לעשות אירוע כזה תקשיב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28  כמה כסף עולה יקיר העיר?  מר גיא קלנר:
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רוכברגר איציק  כל זה אין מה ראש העיר:    -מר  הגברה אבטחה  צריך  ואם אתה   1שבע מאות 

 2 לעשות. 

 3גיא. האירוע הזה כאירוע, זה כלום. כל הלוגיסטיקה מסביב זה הכסף. של הכל. גב' פרח מלך:   

 Y  4מתחיל באיקס מגיע ל

 5דיברה על נושא של דרך נוער בחינוך. אנחנו  גב' שלומית שפיגלבלט  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

עושים.  היו  רק  התרבות  פניו  על  כאילו  התרבותיים  האירועים  גם את   6מעבים 

 7ראינו בתרבות יש איזה שהיא ירידה גם לנוער. והיה לנו גם חשוב לעבות את זה 

 8גם מהחינוך מהתקציב שאולי הלך לכל מיני דברים אחרים עכשיו לדייק לנוער. 

 9 זה לנו חשוב לתת את התמיכה הזאת. 

 10אני חייב התייחסות לגיא בנושא של עליית שכר שדיברנו לשכת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 11ראש העיר התייחסת לזה אני רוצה לומר לגבי לשכת ראש העיר. התוספת בלשכת  

התוספת  המעטה.  בלשון  מדויקת  איננה  בחוץ  הוצגה  לפחות  כפי  העיר,   12ראש 

לא  ימי  פדיון  שם.  היה  עוד  ומה  הסתגלות  פיצויים  אחד.  לדבר   13מתייחסת 

קיבלת תשובה סליחה. יאללה עברנו הלאה. תענו בבקשה לפני  לזה.   14התייחסת 

 15 שאני עונה על עוד לגבי ביטחון מל"ח. בשביל מה. 

 16 ציבור שמע צד אחד שהציבור ישמע את הצד הזה. מר יעקב קורצקי: 

 17או קי. אין תוספת התוספת היחידה הייתה בלשכת ראש העיר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

חופשה הסתגלות לראש העירייה  פדיון  פיצויים,  ורק ממתן  אך  נבעה   18התוספת 

 19 הקודם היוצא. לא רגע. זה בשביל הפרוטוקול ולדני אבל זה היה ולדני לביא. 

 20אני רוצה להגיד. לא שאלתי על שכר ראש העיר וסגניו כי קיבלתי הסבר מאוד עו"ד גייל שורש:  

 21מפורט. אני שאלתי על סעיף הלשכות. לשכת ראש העיר היו ארבעה תקנים בעלות  

 22יש אותם ארבעה תקנים בעלות של  24ול 23של שש מאות ותשעה אלף שקלים ל

 23 תשע מאות שבעים וחמישה שקלים. אלף שקלים. זה מה ששאלתי. 

 24   את מוכנה להסביר מאיפה התוספת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 היה תקן לא מאויש.   מר גיא קלנר:

 26 אני אסביר. היו שני תקנים לא מאוישים. שנה שעברה. גב' לבנת יגר: 

 27  הבנתי. בלשכת ראש העיר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 היה תקן לא היה בן אדם.   מר גיא קלנר:
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 1לא הייתה עוזרת. העוזרת נכנסה מנהלת לשכה לא הייתה שנה. עובדת נכנסה רק  גב' לבנת יגר: 

 2 לא מאויש היה. לכן רואים את הפער הזה.  23בחודש מאי 

 3 מעולה. יופי תודה רבה. עו"ד גייל שורש:  

 4אז סעיף קידום מעמד האישה זה פעולות של נשות העירייה. נשות העירייה עשו גב' פרח מלך:   

 5 פעילות במרץ. זה בשמיני למרץ היה פעילות ומה עוד. 

 6  קידום מעמד האישה זה פעולות של נשות העירייה?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7ככה זה הוגדר כל השנים. כשבנו את הספר של התקציב זה ככה קראו לסעיף הזה. גב' פרח מלך:   

 8את יכולה להיכנס לסעיף הזה תראי שזה רק פעולות שנעשו לנשות העירייה. אין 

לא  וזה  אירוע  במרץ  נעשה  בעיקרו  הזה  התקציב  קי.  או  לא.  אז  לציבור.   9שם 

 10נעשים עוד אירועים נוספים השנה הזו. התייחסנו לשמיני למרץ ובזה זה נגמר. 

 11  לגבי הפעולות מועצת הנשים העירונית. גם שם זה ירד. את רוצה להגיד על זה?

 12אני אגיד משהו עקרוני. קודם כל את צודקת. תקציב נמוך מידי. צריך גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 13לגדול. כל ההתייחסות בכלל למעמד האישה צריך להיות אחרת לגמרי וזה שיהיה 

מה  לא  עושה.  היא  מה  משנה  זה  בסוף  אחרת  או  כזאת  נשים  מועצת   14בעיני 

 15הכותרת של זה ואנחנו בשיחות בינינו כיוון שיושבות פה שלוש נשים שמדברות 

 16על הדברים האלה שקשורים לתקציבים האלה. גם מיועד מהתקציב שלי בלשכה 

כבר התקציב של הלשכה של סגנית ראש העיר מיועד רק  פה  אני אומרת   17שלי. 

 18לפעולות. לפעולות שקשורות לנשים. לנוער איפה שחסר. כל מקום שצריך לתקצב 

הזו.   יוצא מהלשכה  זה  לחסר   19ואנחנו את הנושא הזה של קיצוץ בנושא בנוסף 

חושבות על פעולות  אנחנו  כזה.  דבר  מונתה  לא  יישובית  עיר  מועצת  אין   20כרגע 

 21אחרות של נשים שיוגדרו בכל האגפים. לא צריך את מאה שלושים אלף שקל הזה 

 22זה כלום זה בדיחה. זה לא אירוע. אני רוצה בכל אגף יתוקצב הנושא של נשים. 

ב שאנחנו  כיוון  אנחנו  אותו   2024אבל  קיבלנו  מחושקים  מאוד  הזה   23בתקציב 

 24תהיה אחרת לגמרי. כל התפיסה של נשים    2025ונכנסנו אליו עכשיו ההתייחסות ב

אני אשמח מאוד שנדבר על זה כל הנשים  לגמרי.  התקציב תהיה אחרת   25בתוך 

 26 אנחנו תשע נשים וביחד נחשוב על המודל. יחד עם פרח כמובן ורויטל. 

 27חייבת לציין בקדנציה הקודמת מועצת נשים עשו הרבה מאוד דברים דרך גב' בת שבע אלקובי: 

 28 האגפים. אם זה רווחה, חינוך, 
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 1 אני אומרת מצוין. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 פעלו. לא רק היה. גב' בת שבע אלקובי: 

 3 מצוין. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4אני אומרת זה לא רק טייטל אבל בסוף זה לא רק אירועים זה דברים גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 5 גם מהותיים. זה לא רק לתרום לזה. 

 6 מצוין. טוב. חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7הסיפור של נשים הוא לא אתגר של נשים. הוא אתגר של נשים וגברים באותה עו"ד גייל שורש:  

מגדרי  תקציב  הטמעת  שנקראת  הסתכלות  יש  תקציב  יש  אם  שתיים.   8מידה. 

 9 ואפשר 

 10הייתה התייחסות של גיא לנושא של הנושא הבא ברשותכם,  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

במסגרת  שנכנס  כסף  היה  שקל.  שבעים אלף  שהיה מאה  התקציב  לגבי   11מל"ח 

 12  הלוואה שנלקחה לרשות. שש נקודה שבע מאות חמישים. כמה יצא מזה?

 13 ארבע שש מאות. גב' פרח מלך:  

 14 ארבע שש מאות הבנתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 היה גם הצטיידויות והכל. צריך לזכור. גב' פרח מלך:  

 16נכון. רק שיהיה ברור דבר אחד אני מבין שזה בא מתוך דאגה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17כנה למצב של חס ושלום אם תהיה פעילות מהצפון עכשיו. אני רוצה שיהיה ברור.  

הוועדה תקופה מסוימת ממלא מקום  בתוך  היית  הצטיידות אדמסקי   18מבחינת 

 19יושב ראש הוועדה שאבי היה וגם מחזיק תיק הביטחון. אז בגדול רמת השרון 

 20מצוידת. רמת השרון ערוכה אני מדבר בגדול. לא סתם הקצנו חריג מיליון שקל 

בגלל  פתאומי  שהוא קרייסס  איזה  יהיה  ושלום  חס  שאם  כדי  היה.  שלא   21מה 

לנו כבר עכשיו בהתאמה כדי  שיהיה  איומים מהצפון.  של  הזאת   22הקונסטלציה 

 23לקנות איקס כלים כאלה ואחרים. אני יכול לומר ואני אמסור גם דיווח אני לא 

 24רוצה פה אבל אמסור דיווח בוועדת מל"ח איך אנחנו נערכים. אנחנו נשב נקיים 

 25דיון על הנושא הזה. הוועדה הזאת מאוד חשובה אבל אנחנו פועלים מאחורה וגם 

 26חוברתי גם כיו"ר הוועדה לדווח ולשתף את החברים. אני לא חושב שאני יעשה 

 27את זה פה דווקא בגלל אני חושב שעדיף שנצטנע אבל מה כן. אני ביקשתי להיערך 

 28מול חברות אני בכוונה רוצה להיות זהיר כדי לא לזרוע פאניקה וכו'. כי אני רואה 
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 1את ההתכתבויות ואנשים נבהלים וכו'. אני לא רוצה אבל בכל פרמטר הנחנו לא 

 2לחסוך בכסף במצב של קרות  אירוע וקיבלנו דיווחים מפיקוד העורף. אני קיבלתי  

 3בתחילת הקדנציה. ואני בקשר הדוק עם פיקוד העורף לרבות היום ומחר יש גם 

כוננות.  לסיור עם כיתות  בבוקר  יוצאים  חמישי  ביום  ואנחנו  יודע.  אני   4פגישה 

 5ומהבחינה הזאת של הערכות בכל פרמטר אנחנו ערוכים. להגיד לכם אם אנחנו 

 6ערוכים מאה אחוז או מאה חמישים אחוז. אנחנו ערוכים אבל תמיד טוב שיהיה 

 7  בצד למקרה חירום. 

צריך   מר גיא קלנר: שאתה  כל מה  זה מכסה את  שקל  מיליון  ערוכים  אנחנו  אומר   8כשאתה 

 9 להיות ערוך אליו. כרשות? 

 10ברזרבה יש עוד מיליון וחצי של נמצא תחת התייקרויות לצורך העניין אבל זה לא גב' פרח מלך:   

 11 צבוע למשהו אחר. כמובן יכולים לקחת גם משם. 

 12אני אגיד לך מה יכול להיות מצב שפתאום אתה צריך את הכסף ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13הזה. חס ושלום קרות אירוע ברמת השרון של טיל פגיעה בבית או משהו כזה. יש 

כוננות. אנחנו לא נחכה עד שפיקוד העורף יגיע אלינו ומתי יגיע אלינו.   14לנו כיתת 

צריכים  אנחנו  לעצמו.  כל אחד  ראשונים  ימים  בשלושה  לפחות  לנו  נאמר   15וגם 

כלים  מנופים,  עגורנים, טרקטורים  של  לתגבור  יש  אם  גם  של  למצב   16להיערך 

רוצה  לא  אני  העורף  פיקוד  לא  נוסף  דבר  לזה.  נזדקק  שלא  משהו  או   17לחילוץ 

 18בבקשה תחסכו את זה ממני. תאמינו לי אני אומר את זה כי בימים הראשונים 

 19 אם יקרה אירוע אנחנו לנפשנו. 

 20 זה אומר שגם העיר הייתה מוכנה. בוא ניתן גם קרדיט. עו"ד גייל שורש:  

 21 לא. לא אמרתי שהעיר לא הייתה מוכנה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 לא. אני אומרת. עו"ד גייל שורש:  

 23אני ציינתי, די אולי מספיק. אני אמרתי שהעיר ערוכה. מה אני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אני נערכתי לעיר בשלושה חודשים? נערכתי   24העיר מוכנה. נקנו ציודים,  ערכתי 

נותן  לא  אני  לתת קרדיט.  צריך סתם  לא  מובן?  לא  זה  הכל. מה  דברים   25נקנו 

 26קרדיט לא לעצמי ולא נותן קרדיט לאף אחד זה מצב נתון. אני חי מול מצב נתון. 

 27דיברתי על מי שהיה יושב ראש ועדת ביטחון. נתתי קרדיט בפעילות שלו כשהוא 

 28עשה שהוא היה חודשים חבר מועצה שנה או משהו כזה. הלאה. בואו נתקדם. 
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 1משפט נוסף. תקשיבו. אתן דוגמא. אני שומע את הקולות ואני שומע את השאלות 

 2  של מה קורה כאשר הצופרים אם יהיה מצב שהצופרים יפסיקו לפעול. 

 3 הייתה שאלה מהציבור. מחברים להם גנרטורים לא.   מר גיא קלנר:

 4     אני עונה על זה. אני עונה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 אבל לא הופעלו בסוף.  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  לקנות ראש העיר:    -מר  בכלל  לא ממליץ  העורף  פיקוד   6לא מספיק. תקשיבו 

 7גנרטורים. יש פתרונות נוספים ולמרות הכל. אנחנו נרכוש גנרטורים ונציב גם שני 

 8עובדים שלנו בשעת לא נזדקק לזה אבל אם שבשעת השין ונצטרך אז הם יפעילו 

 9את הגנרטורים ויחברו אותם. בגדול פיקוד העורף לא ממליץ על זה. לא צריך את 

 10זה יש פתרונות נוספים. לא רוצה להרחיב. טוב. לא. דיברת על נושא של אלמנטים 

 11 כאלה ואחרים כדי להכניס למצב של הגברת הביטחון וכו'. 

 12 מעבר לחברת כוח אדם.   מר גיא קלנר:

 13אני רוצה להתייחס לזה. היינו בשבוע שעבר בסיור בקיסריה עם ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14אגף הביטחון, ואגף מנהל שפ"ע ותפעול. ומנכ"לית ועוד. והיינו בסיור בקיסריה 

 15וראינו שם פעילות מדהימה של מערכים של סנסורים. דווקא באזור התעשייה. 

 16שם יש ומערכות של איך זה נקרא רחפנים שהסנסורים מפעילים אותם בלי אדם. 

 17ודרך הסנסורים והרחפן עולה למעלה ויוצא לשטח ומדווח לאגף. אולי. אנחנו לא. 

 18או קי. זה לא הקונספציה ממש לא. אנחנו מעלים את זה מה ראינו דווקא בגלל 

 19שהקונספציה להישען על הטכנולוגיה ועובדה שאנחנו מכניסים גם פיזית אנשים 

 20ומגייסים גם פקחים שיטור וכל זה ומשתמשים באנשים חיים כדי שיפעלו בשטח.  

הטכנולוגיה  רק טכנולוגיה. אבל  של  קונספציה  על  להישען  לא  כדי  בכוונה   21זה 

 22הזאת שעוזרת מסייעת לכל מקרה ואנחנו מתכוונים לקחת  ולהתאים גם משהו 

 23  כזה בתקציב הבא. כן זה יקרה גם. חברים. רגע. 

 24רק דבר אחד אני חייב להגיד בהקשר. את סגרת את זה לתקציב הבא. אני מבין   מר גיא קלנר:

 25גם יהיו בה אתגרים האם הכל  25את הלוגיקה להזיז את כל התקציב אבל שנת 

 26  25יזוז ל

 27 לא. לא. תקשיב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  28 
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 1 בוא תגיד את האמת בהקשר הזה.   מר גיא קלנר:

 2פירשת אותי לא נכון. יש לנו מיליון ויש לנו עוד מיליון וחצי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 3 ברזרבה שנמצאת שם. 

 4 אתה יכול מתב"ר איציק דבר כזה אתה יכול מתב"ר. כדי גב' פרח מלך:  

 5נכון. אם נספיק לעשות את זה בחודשים הרי צריך לעשות את ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6זה הערכות שלמה ובדיקות. אם נספיק לעשות את זה חודשים האלה נעשה לא 

 7 נחסוך. חברים אני מבקש לאשר את התקציב. 

כי אני לא קיבלתי שתי תשובות. גב' סיוון דהן:   כן רוצה לחזור על מגוונים שהתחלנו ממנו   8אני 

 9אחד על הזמן, האם גם אליך אוהד הפנה את זה. האם תב"ר בו מדובר שאמור 

 10 להחזיר את הפער. 

 11  מתי הוא יהיה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12  ?26. 25כן. בגב' סיוון דהן: 

 13 אנחנו נגיד כמה יש בו. צריכים להטעין אותו ותחליטו גב' פרח מלך:  

 14הם יציגו את הדרישה שלהם. אם נוכל לעשות את זה השנה ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לחסוך. אם זה  הולך  לא  אני  בעיה  שום  אין  הזאת.  השנה  גם  יקרה  אז   15הזאת 

 16מהתב"ר הם יגידו מה הם צריכים. הוא התחיל לזרוק לי. עוד לא ישבנו ממש. 

 17אם נוכל לממש אותו. הרי גם מילא על שיפוצים בשישה חודשים עד שנתחיל זה 

לקראת התקציב הבא. אם נוכל להשתמש  כבר  חודשים.  חמישה   18יהיה ארבעה 

 19 בחלק מהכסף עכשיו לא נחסוך. ניתן אין בעיה. אגב. 

 20  ?25אם אפשר להתחייב שזה יקרה לכל המאוחר בגב' סיוון דהן: 

 21. 25אני יכול להתחייב שזה יהיה הכי מוקדם שאפשר ולא אחרי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 22 ?בסדר

 23התחייבות צריכה להיות שאם מגוונים פונים ומבקשים את או שיפוץ או בניה מר יעקב קורצקי: 

 24 אנחנו מחויבים לנושא הזה זה ההתחייבות. 

 25 לא. בסדר. חברים אני מבקש לאשר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 השאלה השנייה הייתה האם אפשר להתשמש בתב"ר לצורך. גב' סיוון דהן: 

 27חברים ברשותכם אני מבקש לאשר את התקציב הרגיל לשנת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

2024 .  28 
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 1 ידן ביקש שתחכה לו רגע. ע מר גיא קלנר:

 2 יש פה אנשים שיש להם ניגוד עניינים בסעיפים הספציפיים שיש להם : דניאלה רון יעקוביגב' 

 3 ניגוד עניינים. 

 4 הם לא מצביעים. גב' פרח מלך:  

 5על הסעיף של מגוונים אין ניגוד עניינים בסדר. חברים עידן חזר ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 ברשותכם אני מבקש. 

 7מתקציב הצעירים לתקציב כוח אדם. של עדי רוט איציק שיאשרו לי את המעבר גב' פרח מלך:   

 8  התקן עובר עם השכר. 

 9  אבל זה לא בתקן כוח אדם?  מר גיא קלנר:

 10א מופיעה בצעירים. והשכר שלה מופיע שם. זה קרה יכן. אבל בתקן כוח אדם הגב' פרח מלך:   

 11 להעביר אותה למשאבי אנוש. זה שוטף פשוט. וצריך 

 12. 2024חברים אני מבקש לאשר את הצעת התקציב הרגיל לשנת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לשנת   כוח אדם  נטוי. תקן  שדניאלה מעירה. ככל דניאלה אני   2024קו   13והערה 

 14  מדבר. 

 15 יש את היועץ המשפטי. גב' דניאלה רון יעקובי:

 16אם זה תקן כוח אדם בדרך כלל היינו מצביעים על זה בשלושה סליידים. סליחה.   מר גיא קלנר:

 17זה סעיף נפרד. לא אין לי בעיה לא לפצל את זה אבל אם מאשרים גם את נספח 

 18  כוח אדם אז אני רוצה לשאול משהו על כוח אדם. אתה מצביע על זה ביחד?

 19 אין לי בעיה בנפרד. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20לא. אתה מצביע בנפרד. בגלל שבתקציב השוטף מופיע לך שכר אז אני מבקשת את גב' פרח מלך:   

 21  האישור זה הכל. 

 22 אין בעיה.   מר גיא קלנר:

 23. מיכה למי יש 2024אני מבקש לאשר את התקציב הרגיל לשנת ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24  ניגוד עניינים ספציפית לגבי נושא מסוים?

 25  ויש את אגודת הספורט.  יש מגוונים עו"ד מיכה בלום:

 26  בנושא של מגוונים אגודת הספורט. מי אגודת הספורט?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27  גב' ענת לין לאגודת הספורט ודן רוק למגוונים. עו"ד מיכה בלום:

 28 ענת. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 מגוונים זה דן. וניגוד העניינים שלו לא חל כי אתם לא מצביעים ספציפית.  עו"ד מיכה בלום:

 2  על מי אתה מדבר עכשיו?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 אוהד. גב' פרח מלך:  

 4  ?אוהד יכול להצביע או לא יכולראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 כן.  עו"ד מיכה בלום:

 6  על אגודת הספורט ודן על מגוונים. אז רק ענת .יכול להצביעראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 דן על מגוונים. גב' פרח מלך:  

 8  דן על מגוונים?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 כן. הוא הצהיר על ניגוד עניינים במגוונים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 : אגודת הספורט ומגוונים. כל השאר אז צריך להצביע בנפרד על שני סעיפיםעו"ד גייל שורש:  

 11 איז.   

 12 כל השאר התקציב הכללי רשאים.  עו"ד מיכה בלום:

 13או קי. מי אחר כך אני יעשה הצבעה נוספת על שני הסעיפים ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14תיכף נדבר על שני הסעיפים  ?2024האלה. מי בעד הצעת התקציב הרגיל לשנת  

 15  הנוספים. של מגוונים זה ומי בעד?

 16 קלנר, מוטי, מר רן אהרון: 

 17 עשרה בעד. גב' פרח מלך:  

 18   מי נגד? מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 מי נגד סליחה? גב' פרח מלך:  

 20 אני נגד.  גב' נאוה פרס:

 21 אני גם   מר גיא קלנר:

 22   נגד התקציב?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 כן.   מר גיא קלנר:

 24 גיא נאווה ועידן.  מר רן אהרון: 

 25או קי. מי נמנע? או קי. הלאה. עכשיו אני  אתה נגד התקציב?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 26  צריך לגבי מי בעד התקציב?

 27 איציק אתה צריך להקריא את גובה התקציב. גב' פרח מלך:  
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רוכברגר איציק   1דקה רגע. רגע. יש לי עידן שיוצא ומי גם אני עכשיו מצביע.  ראש העיר:    -מר 

 2  שנייה. עכשיו אני מצביע על מגוונים?

 3 תקציב רגיל. גב' רויטל פיטרמן: 

 4 על חמש מאות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 חמש מאות חמישים וארבע שמונה מאות ארבעים ושמונה. גב' פרח מלך:  

 6חמש מאות חמישים וארבע שמונה מאות ארבעים ושמונה. או ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7הוא חמש מאות חמישים וארבע  24קי. מיליון. סך כל התקציב של הרגיל לשנת 

בגלל  השני  הנושא  קי.  או  שקל.  אלף  ושמונה  ארבעים  מאות  שמונה   8מיליון 

 9שפיצלנו. בגלל ניגוד עניינים אני מבקש לאשר את התקציב של מגוונים בהתייחס 

 10      לתקציב הרגיל. מי בעד?

 11 אתה יכול לעשות אחרת. אפשר להחריג את ההצבעה.  עו"ד עידן למדן:

 12  אנחנו עושים את זה הכי פשוט. זה מה שנתבקשנו. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13 ענת לא השתתפה בהצבעה על התקציב של האגודה.  עו"ד עידן למדן:

 14 נכון הוא צודק. גב' פרח מלך:  

 15  זה בסדר מיכה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 על כל מקרה יש  עו"ד מיכה בלום:

 17או קי. בוא תיכנס. בסדר. אנחנו נחריג בנושא של מגוונים ונושא ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 18    של אגודת הספורט ענת לא משתתפת ודן רוק לא משתתף. 

 19 הצבעה שלו ושלה הוחרגו כל אחד בנושא שבו בניגוד עניינים.  עו"ד עידן למדן:

 20  כמה כסף זה? מצוין על הכיפק. תודה רבה. או קי. מה הבא?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 

 2024הצעת התקציב הרגיל לשנת אישור החלטה: 

 
 איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס, עופר קליך, מוטי גינדי, ענת לין,  -בעד               

 לירון בלומנר, אהד בלייר, דן רוק, דניאלה רון יעקובי                        
               

 הצביעו עו"ד עידן למדן,  גיא קלנר ועו"ד נאווה פרס.   - נגד               
 

  שלו ושלה הוחרגו כל אחד בנושא שבו בניגודבהצבעה    .ענת לין ודן רוק  -לא השתתפו                  
 ענת לין לא השתתפה בהצבעה של איגוד  (מגוונים ואגודת הספורט")עניינים.                  
 הספורט ודן רוק לא השתתף בהצבעה של מגוונים.                  
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 2024תקציב ותקן כוח אדם לשנת  .2

 

 1 אישור תקנים. גב' פרח מלך:  

 2   רצית להגיד משהו על התקנים?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3  עכשיו אתה עובר לתקנים?  מר גיא קלנר:

 4  כן. גב' פרח מלך:  

לא זוכר מי שאל קודם. סך היקף   מר גיא קלנר: שאלה  שגייל  לי  נדמה  להבין  רגע  רוצה   5אני 

לעשרים ושלוש על אף שהיו ירידה בחלק מהתקנים.  ביחס  בכוח אדם   6הוצאה 

 7 עלתה 

 8  סך ארבעים וחמש פסיק חמש אחוז מתקציב הרשות. גב' פרח מלך:  

 9 ? 23לעומת  24לא. כמה עלה התקציב כוח אדם של   מר גיא קלנר:

 10  רק לפי.  23אין לי כאן ביצוע גב' רויטל פיטרמן: 

 11 יש לכם נספח כוח אדם.   מר גיא קלנר:

 12 אין ביצוע. גב' רויטל פיטרמן: 

מלך:    פרח  לעומת גב'  ואחת  שלושים  מאתיים  כאילו  אומר  הוא  אומר.  הוא  מה  תראי   13לא. 

 14  מאתיים חמישים ושתיים. 

 15 עלו עשרים מש"ח.   מר גיא קלנר:

 16  תקציב לתקציב לא ביצוע. גב' רויטל פיטרמן: 

 17בכוח אדם משקף עליה  23ביחס לתקציב   24תקציב לתקציב. אני שואל תקציב    מר גיא קלנר:

 18מש"ח בערך עשרה אחוז. האם העשרה אחוז האלה אז אני נתתי לך קרדיט   20של  

שמבטאים עשרה אחוז הם  האלה  עשרים מש"ח  האם  המשפט.   19כשפתחתי את 

 20פועל יוצא כל כולו של השתות עליות שכר זוחלות ו/או השתות של הסכמי שכר 

פה  שיש  או  העלייה  סך  את  תופס  זה  והאם  השונים.  בתחומים  המדינה   21של 

 22 רכיבים נוספים? 

 23 אין פה התקנים לא השתנו. אפילו צומצמו. גב' פרח מלך:  

נטמע   מר גיא קלנר: הכל  אגפים.  מנהלי  מחלקות.  עברו  אנשים  תקנים.  שינוי  פה  יש   24לא. 

 25  בתחילת שכר. 

 26 יש חוזים אישיים. יש להעביר בן אדם ממנהל מחלקה למנהל ויש. זה לא זחילה.   מר גיא קלנר:
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פיטרמן:   רויטל  הוא מתייחס גב'  וחצי.  שלושה  העלייה  קובע את אחוז  הפנים  כשמשרד   1לכן 

שינויים  אנשים.  של  קידומים  שכר.  כעליות  אומר.  שאתה  האלה   2לדברים 

 3בהסכמים כלשהם. לא כל שנה זה שלושה וחצי אחוז. זה בשנה שעברה אם אני 

 4לא טועה היה רק אחד וחצי אחוז. אתה מבין. הם לוקחים בחשבון את שינויים 

קובעים לנו את האחוז. אז רק בשנה  הם  ואז  הכספים  בשנת  להיות   5שעומדים 

זחילת שכר היא שבעה וחצי מש"ח. התוספת שנובעת מזחילת שכר.  רק   6הזאת 

 7  שבעה וחצי מש"ח. 

 8 כל השאר נובע מהסכמי שכר בעיקר בעולם החינוך.   מר גיא קלנר:

 9 כן. חינוך. תשעה מיליון רק סייעות. גב' פרח מלך:  

 10 כמעט עשרה מיליון. מר יעקב קורצקי: 

 11כפי שרשום מי  24אני מבקש לאשר לפי תקן כוח אדם לשנת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 12  בעד בקשה?

 13 טל. אוהד. לירון. ענת. מוטי עופר איציק. ויעקב...מר רן אהרון: 

 14 מי נגד? מי נמנע? תשעה. גב' פרח מלך:  

 15  נמנעים עידן נאווה. מר רן אהרון: 

 16 תקן כוח אדם.   מר גיא קלנר:

 17 את בעד או נגד.  הדר נמנעת או זה?גב' פרח מלך:  

 18 נמנעת כמו כל הטור. נמנעת כמו כל הטור.   מר גיא קלנר:

 19   כן.גב' הדר שוייצר: 

 20  לא. כל הטור הצביע נמנע.  מר גיא קלנר:

 21 לפי טור זה הולך? שבעה נמנעים. הדר יצאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 כל אחד הצביע לפי צו ליבו. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 23 

 . ושבעה חברים נמנעו. 24תשעה חברים הצביעו בעד תקציב  ותקן כוח אדם לשנת   החלטה:
איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס, עופר קליך, מוטי גינדי, ענת :  בעד                

  לין, לירון בלומנר, אהד בלייר, דן רוק
 

 : גיא קלנר, סיון דהן, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גייל שורש, נמנעו                
 נאוה פרס, עידן למדן                            
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 הכולל: עדכון תב"רים פעילים וסגירת תב"רים 2024.תקציב פיתוח לשנת  3

 

 1 

רוכברגר איציק   2אני לא מבין בהומור אנחנו מדברים זה בסדר. טוב חברים ראש העיר:    -מר 

לשנת   הפיתוח  מי   2024תקציב  וסגירת תב"רים  פעילים  תב"רים  עדכון   3כולל 

 4 מציג? לפתיחת תב"ר 

 5 פתיחת תב"ר חדש. גב' רויטל פיטרמן: 

 6 ליעל רום. גב' פרח מלך:  

 7קיבלתם   מי רוצה לשאול שאלות?נעשה את זה מהר. מי מציג. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8  חומר של תב"רים תתייחסו. אתה לא מוכן. 

 9 לא. אני מוכן לגמרי מה שאתה רוצה אני מוכן.   מר גיא קלנר:

 10    הלאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 תציגו קצת את התב"רים.  עו"ד עידן למדן:

פיטרמן:   רויטל  לכל בתוכנית הפיתוח מופיע עדכון תב"רים פעילים כאשר גב'  ביאורים   12צורפו 

 13 צירפנו לכל תב"ר ביאור לשימוש. 

 14 לא לגמרי למען האמת.   מר גיא קלנר:

 15  למה?גב' פרח מלך:  

 16   מה פספסנו?גב' רויטל פיטרמן: 

 17 יש מקומות שהביאור מאוד כללי.   מר גיא קלנר:

 18  יש פה צוות מקצועי שיוכל להסביר גב' רויטל פיטרמן: 

 19 אני בטוח.   מר גיא קלנר:

 20  על מה אתה מדבר?גב' פרח מלך:  

 21   על איזה תב"ר אתה מדבר?גב' רויטל פיטרמן: 

 22למשל שיקום סלילה ופיתוח כבישים ומדרכות. עשרה מש"ח. לא. לא יודע אם זה   מר גיא קלנר:

 23 מעט או הרבה לצורך העניין. אבל הכותרת היא עבודות סלילה. 

 24כמו שאתם יודעים כל שנה רחובות בשוטף. זה לא  הרחובות שעדיין אנחנו. אדר' עירית טלמור: 

 25בדומה לשנים קודמות בעניין זה יש לנו תב"ר שמדבר על חידוש של רחובות. לא 

על פרויקט ספציפי על שצ"פ מיוחד או רחוב מיוחד שבו יש איזה שהוא   26מדבר 
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 1מאוד נרחב. שאותו אנחנו תמיד מביאים כדבר נפרד אלא חידוש רחובות בשוטף. 

 2יש לנו רשימה של רחובות שכל הזמן אנחנו צריכים כל שנה לחדש אותם ומזה 

חידוש  דבר.  אותו  על  עומד  בערך  שנה  כל  דומה  מאוד  שהוא  התקציב   3נגזר 

של  החלפה  תאורה,  של  הסדרה  חציה,  מעברי  הנגשה,  כולל  האלה   4הרחובות 

 5  מדרכות, תיקון שפה וכו'. ויעשו גם השנה. אנחנו מתעדפים את זה לפי. 

של ארבע מאתיים. עדיין יש כמה את מוציאה כל שנה? עו"ד עידן למדן: יש   6כמה הוצאנו  כרגע 

 7  ?23ב

 8 היתרה היא לא ארבע מאתיים עידן. אם תסתכל אין ארבעה מאתיים. גב' רויטל פיטרמן: 

 9     לדייק. רויטל יכולהאדר' עירית טלמור: 

 10 כתוב  עו"ד עידן למדן:

מלך:    פרח  על גב'  התב"ר אושר  נכון.  לא מסתכל  ושש. אתה  חמש מאות  עשרה  שבע   11מינוס 

 12חמישים ושתיים מיליון. ההיקף שלו היה היקף התב"ר שאושר במשרד הפנים 

מליאה  מאישורי  לניצול  היתרה  וחמש.  שבעים  מאה  ושבע  ארבעים   13סליחה 

עשרים וחמש. עכשיו השנה היתרה שלו  שמונה מאות  מיליון   14קודמים. ארבעה 

 15היא מינוס שבע עשרה חמש מאות ושש. לכן אנחנו מבקשים לטעון אותו בעשרה 

 16     מיליון נוספים. 

 17  כל העבודות שכבר בוצעו? עו"ד עידן למדן:

 18 לא. שבע עשרה זה החריג. גב' פרח מלך:  

 19 שבע עשרה זה החריגה ממה שנוצל. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 שבע עשרה זה אחרי שיריונים. גב' רויטל פיטרמן: 

 21  כמה שנה חולפת?עו"ד גייל שורש:  

 22 כל הסכום. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 ארבע מיליון שמונה מאות עשרים וחמש פחות שבע עשרה ועוד שבע עשרה עו"ד גייל שורש:  

 24 בשיריונים. גב' פרח מלך:  

 25     בול. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 שבע עשרה בחריגה. גם אחרי הטענה את בחריגה של מינוס  עו"ד עידן למדן:

 27 לא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28      איך?גב' פרח מלך:  
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כמה עד היום חסרה פה בטבלה כמה עד היום  עו"ד עידן למדן: שקל. סליחה.  עשרה אלף   1שבע 

 2  מימשנו מהתב"ר?

 3     הכל. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 ם תב"ר? טעיניאם אנחנו מבקשים הגדלה תב"ר או אם מ עו"ד עידן למדן:

 5אם הטענת אותו בארבעים ושבעה מש"ח ארבעים ושבע מאה שבעים וחמש גב' רויטל פיטרמן:  

 6     ונשארו 

 7אני שואל האם הטענו והגדלת תב"ר זה משהו אחר אישרנו לא נאמר שהטענו.   עו"ד עידן למדן:

 8 מהטענת תב"ר 

 9מש"ח. העמודה השנייה  52אני אסביר בבקשה. אישור מליאה הוא היה על  גב' רויטל פיטרמן:  

איתנה מאשר את  רשות  שהיינו  לפי  הפנים  שמשרד  בפועל.  הטענה  זה   10מימין 

אנחנו מבצעים את ההטענה בפועל.    11מש"ח זה הטענה בפועל. ואם   47ההקצאה 

 12   שקל מינוס ז"א שהשתמשנו בכל ארבעים ושבעה.  17,000נשארו 

 13 האם להגדלת תב"ר זה עכשיו את מבקשת הגדלת תב"ר לא עדכון תב"ר  עו"ד עידן למדן:

 14 הגדלת היקף התב"ר. גב' רויטל פיטרמן: 

 15     היקף התב"ר. גב' פרח מלך:  

 16 משרד הפנים מבקשת את הגדלת התב"ר.  עו"ד עידן למדן:

 17 אני רשות איתנה. לא צריכה את האישור שלהם. אני צריכה את האישור שלכם. גב' פרח מלך:  

 18רשמתי לעצמי כשאלה התיאור הוא לא נכון. זה לא עדכון תב"ר פעילה. הגדלת  עו"ד עידן למדן:

 19 תב"ר 

 20     היקף התב"ר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 הגדרתם עדכון לא הגדלה.  עו"ד עידן למדן:

 22    לא. הגדלת היקף התב"ר ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 23  זה נכון לכל הסעיפים או יש פה סעיפים שהם רק הטענה? עו"ד עידן למדן:

 24 לא. המליאה נותנת אישור להיקף גב' רויטל פיטרמן: 

 25 הטענה זה החלטה שלנו. יש לי כסף גב' פרח מלך:  

 26  הגדלת היקף התב"ר?גב' רויטל פיטרמן: 

 27  ניתנה תשובה מה זה בסוף?  מר גיא קלנר:

 28  עירית פירטה. גב' רויטל פיטרמן: 
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 1   מה כן? אה. ברמת רחובות?  מר גיא קלנר:

 2  יש רשימת רחובות. אדר' עירית טלמור: 

 3 זה סעיף גג או הוא צבוע ברמה של. את יודעת.   מר גיא קלנר:

 4הוא צבוע ברמת רחוב. יש לך רחובות שאתה כל שנה עושה אנחנו מחדשים אדר' עירית טלמור: 

 5  רחובות. מכירים את זה היטב. חלקם בהיקף נרחב. 

 6 איך את יודעת להגיד פה עשרה ולא חמישה עשר או חמישה.   מר גיא קלנר:

 7  יש לנו את האומדן. אדר' עירית טלמור: 

 8 אה. יש לך את האומדן. או קי. רגע.   מר גיא קלנר:

 9 תמשיך תמשיך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10  רוצה ללכת?  מר גיא קלנר:

 11  לא. תמשיך. אני איתך ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12או קי. אז את יכולה להעריך שההגדלה הזאת של עשרה מש"ח סוגרת את שנת   מר גיא קלנר:

 13  לצורך הזה? 24

 14  כן. אדר' עירית טלמור: 

 15אוקי. לגבי שיפוץ מוסדות חינוך. שבעה וחצי מש"ח שגם זו סוגיה שהייתה בדיון   מר גיא קלנר:

 16אני חושב אולי גם בוועדת כספים. אולי ציבורית אני כבר לא זוכר. סעיף יחסית 

 17  קטן. שבעה וחצי מש"ח. מה?

 18לא מספיקים גם ככה לצאת למכרזים עד סוף השנה הזו. אנחנו נעשה רק את כל גב' פרח מלך:   

 19  הבטיחות. 

 20אני לא זוכר איפה שמעתי את זה תסלחו לי הייתה אמירה מצד אחד, זה סעיף   מר גיא קלנר:

 21שבדרך כלל אנחנו מתקציב אותו בהיקף גבוה יותר. מצד שני יש ברקע את נושא 

ואז  טילים  ומוגנות  לרעידות אדמה  ביחס  בבתי ספר  טיפול  או  סידור   22תוכנית 

 23אמרו או קי. בבתי הספר שאנחנו מתכוונים להיכנס באופן תשתיתי ויסודי, לא 

 24 נוגעים כרגע והשני. 

 25 נפרד. אדר' עירית טלמור: 

 26  נכון. רעידות אדמה בנפרד. גב' פרח מלך:  
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 1לא. אני שואל האם בפער הזה שבין אותם בתי ספר שאנחנו רואים לטפל איזה   מר גיא קלנר:

מיידית  לטפל  שאמורים  האלה  וחצי מש"ח  שבעה  לבין  עתידית  תוכנית   2שהיא 

 3 השנה לא יהיה איזה שהוא חור. של בתי ספר שיכנסו מאוד מאוחר 

 4קודם כל בטיחות לא יהיה חור באף אחד. אם יש עניין בטיחותי ואגב גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

שקשור  מה  כל  איטומים  רק.  לא  זה  נזילות.  גם  זה  בטיחות  על   5כשמדברים 

בו בעיה  יש  לרעידות אדמה אבל  חיזוק  לעבור  שאמור  בית ספר  גם   6בבטיחות 

 7 בטיחותית יטופל. 

 8 זה מסעיף תחזוקה. עו"ד גייל שורש:  

 9לא. שיפוצי קיץ. דיברנו לפעמים גם נוגעים בתשתיות. אבל אתה צודק גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 10שבמקום בו ידוע שהולכים להריסה אין מה לעשות קוסמטיקה. אין מה להשקיע 

 11כסף ושם באמת אין השקעות מה גם שבכלל הגענו לשלב שהגענו בגלל דחיה של 

איך לצאת למכרזים ולהוציא את זה  כרגע  אין  רוצים  היינו  גם אם   12הבחירות, 

 13 לפועל. הרי השיפוצים חייבים להיות בקיץ כשהילדים לאשם. אז 

 14  צריכה להיות הערכות מוקדמת. יש קייטנה. אין קייטנה. היום גב' פרח מלך:  

 15 ובצד הסעיף הזה איפה עומדת התוכנית הגדולה.   מר גיא קלנר:

 16 שני בתי ספר. גב' פרח מלך:  

 17אני רוצה באמת להתייחס לעניין הזה של שיפוצי התוכנית רב שנתית עם היקף עו"ד גייל שורש:   

 18האדיר לתקציב שיפוץ כל מוסדות החינוך היה כבר הושקע הרבה כסף בקבלת 

 19ייעוץ מקצועי, כבר נקבעו יועצים. נפתחו כל התב"רים. והשנה למרות שמדובר 

בתי ספר שהיו בתעדוף הכי גבוה קלמן ואוסישקין חייבים  שני  שנה  בחצי   20רק 

 21 להוציא היתרי בניה. השנה. אז לארבעה מיליון שקל. 

 22יש שני בתי ספר אוסישקין וקלמן. באוסישקין זכו במכרז תכנון עוד לא ה תחילו גב' פרח מלך:  

 23 זה עבור התכנון והיתרים. טענו את זה במיליון שקל כבר חתמתי על זה. 

 24 ארבעה מיליון שקל ביתרה. טענת עוד מיליון שקל? עו"ד גייל שורש:  

 25 טענתי מיליון שקל. גב' פרח מלך:  

 26  זה יספיק? :עו"ד גייל שורש

 27 לא היה. לא טענו את זה לתכנון כן. גב' פרח מלך:  

 28 לתכנון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1יש כבר זוכה במכרז. שם זה הריסה ובניה בתהליך של כבר חתמתי על זה וקלמן גב' פרח מלך:  

 2 תכנון. 

שורש:    גייל  בעו"ד  בשני   24אבל  שאין  הבניה  היתרי  זה את  להוציא  שצריך  נספיק. מה   3לא 

 4 המקומות האלה ואם לא יהיה היתר בניה. 

 5ברגע שהתכנון יגמר כמובן שיצאו היתרי בניה. אני לא יכול ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 להוציא עכשיו היתרי בניה על כלום. צריך שיהיה תכנון. 

 7 כן. ודאי. גב' פרח מלך:  

 8לגבי קלמן יש צוות מתכננים שהתחיל בשנה שעברה. מדובר בהיקף נרחב אדר' עירית טלמור:  

יגישו.  ובקרוב  בניה  היתר  להוציא  חלק  שלהם  מהעבודה  וחלק  עובדים   9והם 

 10כשאנחנו נגיע משרד החינוך מה המתווה שמאושר. תזכרי שיש לנו כאן אח קרוב 

הבקשה  מגישים את  שאנחנו  לפני  האישורים  כל  לעבור  צריכים  שדרכו   11מאוד 

 12להיתר בניה. הפרויקט הזה מכל צוות המתכננים. באוסישקין נבחר מתכנן כמו 

 13שציינו כאן היה צריך לטעון את התב"ר משרד הפנים הוא זכה וברגע שזה מוטען 

 14 מתחיל את העבודה. 

שורש:    גייל  אני מבינה נכון. אנחנו ממשיכים. העיר ממשיכה להיות מחויבת עו"ד   15בעצם אם 

 16 לפרויקט. 

 17 חד משמעי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18  חודשים. צל שישהלפחות ננבעצם גם על איבדנו חודשים טובים אנחנו עו"ד גייל שורש:  

 19 כן. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20  כי זה לא היה לא הופיע במה שקיבלנו. עו"ד גייל שורש:  

כתחילת   מר גיא קלנר: סומן  הזה  הקיץ  הקודמת,  הקדנציה  בסוף  שהייתה  התוכנית  פי   21על 

זאת  למעשה.  שנה אחת קדימה  רץ  הכל  לי.  נדמה  באוסישקין  לפחות   22עבודה 

 23  אומרת קיץ הבא מתחיל הפרויקט דה פקטו הכוונה?

 24  כן. :  קרן ברנדס מקסימובגב' 

 25 מתחיל בניה והריסה שלו.  25אוסישקין בשנת ביולי   מר גיא קלנר:

 26     עבודה. בשטח. גב' פרח מלך:  

 27  יש לך גם שימור אל תשכח.  עו"ד עידן למדן:
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 1לפי התוכנית. שבעה וחצי אני זז מתוכנית רעידות אדמה. שבעה וחצי מש"ח שיש   מר גיא קלנר:

 2 פה מסגרת לעבודות השיפוצים. 

 3  זה לא קשור. שיפוצי קיץ. תזוז. גב' פרח מלך:  

 4זזתי מרעידות אדמה חזרתי לעבודות הקיץ הסכום הזה הוא גם כן עולה מלמטה   מר גיא קלנר:

 5 למעלה או סעיף 

 6   לפרח.יותר נכון להפנות את זה לרוני וגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

נאמר   מר גיא קלנר: פלג  שמים  בעצם  זה  האם  האלו  מש"ח  וחצי  שבעה  המנכ"לית   7גברתי 

 8 ואומרים תסתדרו איתו או הפוך. צוברים את הצרכים מלמטה. 

מלך:    פרח  כמו גב'  בטיחות  פעולות  על  בעיקר  והולכים  זמנים.  לוחות  ועם  צרכים   9צוברים 

 10     שאמרתי מפאת הזמן זה הכל. 

 11 שיפוצי קיץ בעיקר בטיחותי.  עו"ד עידן למדן:

 12 נכון. גב' פרח מלך:  

 13 זה משהו שקורה עכשיו. עו"ד גייל שורש:  

 14 כן. ברגע שנאשר יצאו הזמנות. גב' פרח מלך:  

 15 איפה בתקציבי הקיץ יש ביטוי להישגים האדירים בתחום של הספורט עו"ד דניאלה רון יעקובי: 

 16 ואולמות?עם מתקנים                                           

 17 פה למטה.  958יש לך פה גב' רויטל פיטרמן: 

 18השקעה במתקני ספורט שמנו שם חמישה   959ו  958תסתכלי יש לך שני סעיפים  גב' פרח מלך:   

 19מיליון שקל. אחת לשנה אנחנו בעצם עושים רישוי לכל האולמות. איפה שצריך 

עושה מיפוי של כל  דורון  הספורט אריק  במתקני  ובהשקעה   20להחליף מחליפים 

 21 הצרכים. ומתוך התב"ר הזה מחליף את המתקנים בבתי הספר. 

 22  אין תכנון לבנייה אולם חדש. מגרשים חדשים? עו"ד דניאלה רון יעקובי:

 23 לא עכשיו. גב' פרח מלך:  

 24 כרגע לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 25 למה?  עו"ד דניאלה רון יעקובי:

 26לא נספיק בחודשים האלה. אני לא מספיק. עתידי בוודאי שכן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 בוודאי שכן.  

 28 יש את יעל רום שנפתח. גם באמירים  ? 
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 1 עופר אתה לא מרבה לדבר. דבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2גן צפון הולך להיות  1010מתקני ספורט שעומדים על הפרק. יש בקריית החינוך  :בראון עופרמר 

 3מוקם אולם גדול. נווה גן הסתיים עכשיו אולם מתנ"ס יש עכשיו בשלבי תכנון 

 4אולם בבית ספר גולן. קלמן הריסה ובנייה ואמירים גם שם יש תב"ר כרגע לא 

 5 מקודם משהו שאפשר להתניע אותו. גם אולם ספורט. 

ברנדס מקסימוב:    קרן  שנשארו בעצם ללא גב'  היחידים  הספר  בתי  הם  ואמירים  גולן   6בעצם 

 7הרבה שנים עשרות שנים נכון והמטרה הייתה באמת שכל בתי הספר ייהנו אולם. 

 8מאולם בעצם נותן מענה לכל הענפים השונים. זה נתקע הרבה שנים קודם ועכשיו  

 9 זה 

 10 מענה זה.   :ענת ליןגב' 

 11 לא מענה. עוד משהו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 כן. בדיוק.   :ענת ליןגב' 

 13 קרובות. שלוש ה-בטווח של שנתיים  :עו"ד דניאלה רון יעקובי

 14 יש רצון לעשות בוודאי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 אנחנו נראה כבר כמה אולמות חדשים עומדים  :עו"ד דניאלה רון יעקובי

 16 מאוד מקווה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17יש לנו עכשיו את יעל רום ודורון שיעל רום יפתח עוד רגע ודורון בבנייה.  :גב' שלומית שפיגלבלט

 18 אמירים וגולן בתכנון ובשאיפה 

 19לשאלתך בעבר היו התחייבויות לכמויות פר שנים קדימה וזה לא קרה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 20 עדיף לא להתחייב קדימה כמה יהיה אלא פשוט לעשות אותם. 

 21זה ברור פשוט יש כל כך הרבה ספורטאים וספורטאיות. שמש מטורפת.  :עו"ד דניאלה רון יעקובי

 22 אין איפה להיות.

 23 את צודקת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 אנחנו בשאיפה חלק מתוך זה. שנייה רגע גיא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שורש:    גייל  צריכה אסטרטגיה  עו"ד  כן  הזו  שנבנה מבנה ספורט. אני   טווחארוך  העיר   25לפני 

 26חושבת שמה שקורה היום הוא ניסיון להדביק את הפערים הקיימים ואנחנו לא 

בסוף  הזאת  העיר  את  לראות  רוצה  אני  וקדימה  דמוגרפיה  לא   27מסתכלים 

כי זה תהליכים ארוכי טווח שלא ייקחו שנה או זהקדנציה    28ה הדבר המשמעותי 
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 1שנתיים. זה צריך לקרות בנושא של בינוי אורבני. צריך לקרות בהרבה נושאים. 

 2לא נכנס זה לא הגיוני אבל אני מצפה לראות את הדבר הזה   24ברור לי למה ב

 3 . עם וקטורים רב שנתיים. 25משתקף בתקציב הפיתוח של העיר ב

 4 חד משמעית. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ברנדס מקסימוב:    קרן   5זה לא שונה מאף אחד. אמרנו בשונה מהתחייבויות של סרק שלא גב' 

 6 קורה כאן כלום פה דווקא תהיה תוכנית ואז אפשר יהיה להתחייב עליה. 

 7     הערה במקום. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

זה הגדלות תב"רים ולא הטענות. כל  עו"ד עידן למדן: פה  הכל  השאלה.  על  כל  קודם  חוזר   8אני 

 9 התב"רים הללו שמגיעים אלינו. 

 10   אתה מאשר הגדלה של תב"ר. הטענה של תב"ר אני מאשרת. גב' פרח מלך:   

מוזנח  עו"ד עידן למדן: השרף  ודרך  השדות  שביל  רואים את  אנחנו  כוונה  פה  יש  האם   11איציק 

 12מקבלים הרבה מאוד תלונות. האם חלק אנחנו מכירים אותו שיפוץ סלילה פיתוח 

 13וכבישים. או האם זה משהו נפרד או האם בכוונתכם לפתוח תב"ר חדש לנושא 

 14  הזה?

 15 יש את הנושא של הפארק למשל שצריך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 אני חושבת שיש את השביל. גב' פרח מלך:  

 17אני אגיד לך מה הוא אומר. שביל ההליכה מוזנח היום. גינון. זה ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 18 מה. 

 19זה לא הקמה. זה שדרוג. מהתקציב השוטף. זה בכלל לא בתב"ר. אלא אם כן זה גב' פרח מלך:   

 20    עבודה קבלנית שכאילו יוצאת מתב"ר אז. 

 21 מה שצריך כדאי לשים.  עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק   22לא צריך לשים. זה נמצא בתוך תקציב הרגיל. גינון. וכן יש ראש העיר:    -מר 

השביל על הפנים. על  יעשה  לאשר.  רק  חיכינו  יעשה  וזה  זה  לעשות את   23כוונה 

 24 הפנים. באמת על הפנים. 

 25אם אפשר משהו ששוחחתי עם ענת. לפני הכניסה לדיון עולה צורך לשפץ את עו"ד גייל שורש:   

בהקשרים אחרים. לא  כסף  נצח  בפארק  הנצח. מוקצה  בפארק  כדורסל   26מגרש 

שיהיה שיפוץ של  לוודא  להבטיח.  רוצה  אני  דחוף אבל  זה  האם  לשאלה   27יכנס 

 28 מגרש כדור סל. 
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 1זה לא בדיוק לשפץ. כל הדברים שיש שם כל הטענות שיש על פארק נצח וגם מגרש גב' פרח מלך:   

שוטפת.   בתחזוקה  שהם  דברים  זה  לשפץ כדורגל  שצריך ממש  דברים  לא   2זה 

 3 עכשיו. 

 4 האם זה בתוכנית עבודה.  אבל יש תקציב לזה זאת השאלה?עו"ד גייל שורש:  

 5 זה לא שייך לאגודת הספורט זה שייך לפארק  גב' ענת לין:

 6 יש לנו שם כסף. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7  יש תקציב?עו"ד גייל שורש:  

 8 יש תקציב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9  בתוכנית עבודה? עו"ד גייל שורש:  

 10 כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11  כל הפארק בתוכנית עבודה. גב' פרח מלך:  

 12שמסתובבת  50אני חושבת שכדאי לתת עליו את הדעת בתור אימא בת עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13עם ילדה קטנה. אנחנו חייבים גינה ראויה עם מתקנים ראויים במורשה. אני לא 

 14יודעת אם אתם שמים לב מה קורה בגינת הקוצרת הבת שלי קוראת לה הקוצרת 

 15 אבל כולם מגיעים לקוצרת. 

 16 שני מיליון שקל שם. מר יעקב קורצקי: 

וליישר. עו"ד דניאלה רון יעקבי:  לשים מתקנים  צריך  כסף  לשים  לא מספיק  להגיד  רוצה   17אני 

 18סליחה אנחנו מדברים על תקציבים זה חשוב. מתקנים כמו שצריך שימשכו את 

 19 הילדים. 

 20 אני בעד במורשה. מר יעקב קורצקי: 

זה עו"ד דניאלה רון יעקבי:  לתקצב  שכדאי  חושבת  שאני  דבר  ועוד  במורשה  חשוב  מאוד   21זה 

 22 לחשוב עליו שירותים בגנים 

 23 מעולה. גדולה. טוב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 אני רוצה להגיד לכם הילדים עושים עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 25באמת את גדולה טוב שהעלית את זה. זה נמצא בתוכנית כדי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 26לבצע ולשים שירותים מודרניים לא הירוקים האלה. אלא מודרניים. יש חברה 

 27אמרתי לה שאבא שלה מתעסק בקטע הזה חד משמעית כן לשים יש שירותים גם 

וצריך לעשות אותם וגם בקן הקוצר.  שאין.  ובמקומות אחרים  הליכה   28בשבילי 
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 1התלבטנו אני זוכר בזמני התלבטנו לשים שם שירותים כימיים של מה שנקרא של 

 2 פעם לתושבים התנגדו ורצו לשים להם. כן. טוב שהעלית את זה כן. כן. 

 3וצרת ברצינות אני אומרת הקנחשוב על גינה בסגנון בואו נהיה מובילים.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 את זה אין שום סיבה שאנשים יגיעו ממורשה. 

 5 את מתעקשת לשנות את השם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אני חושבת שזה מקסים היא עשתה את זה לבד. בסדר אני חושבת. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7 בסדר באהבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 מזרקות של המים.   :שוייצרגב' הדר 

 9 עובדים על זה עכשיו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 על ברזיות. עו"ד קרן ברנדס מקסימוב: 

 11 כן גם. כן. חד משמעית כן. תצביעו בעד. לא בסדר. רגע. כן בקשה.  ראש העיר:  -מר איציק רוכברגר

 12כי ברור לי שזה לא יהיה השנה. כן נתחיל לחשוב  25שאלה בבקשה. כן לקראת   גב' סיון דהן:

מהתושבים  שהרבה  משהו  זה  הים.  לכיוון  שבילים  של  בגישה  חיבוריות   13על 

 14מבקשים ורוצים אותו. זה דבר ראשון. דבר שני לגבי התב"ר בנושא פיתוח פארק 

של המזרקות. חשוב לי להבין ברמת סדר העדיפויות למה הנושא הזה   15והנושא 

 16נכנס דווקא השנה במיוחד שאנחנו נמצאים כבר בקיץ וכנראה שהקיץ כבר פוספס  

 17שם בנושא של המזרקות ואולי יש צרכים אחרים שהם יותר דחופים בנושא של 

 18 התב"ר. 

 19אני אגיד לך אם תדחה את זה לחודשים האלה הלכו לך סתם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20  חודשים. אנחנו רוצים שהפארק הזה יהיה נורמלי. שיטופל בצורה טובה. 

 21  זה יצליח להיות תפעולי לקיץ הזה?  מר גיא קלנר:

 22חלקו הגדול כן. חלקו הגדול כן. אני לא בטוח מזרקות. אנחנו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 עכשיו בודקים 

 24 לא. מזרקות ייקח זמן. גב' פרח מלך:  

 25אני אומר שאלת שאלה נכונה. חלק מהמתקנים ישופצו. הפארק ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

במה  למעלה.  שעלו  דקים  למשל  שם  יש  כרגע  נכון.  מונגש  להיות  צריך   26עצמו 

לא בית קפה. הנושא של מתקן המים  בית קפה,  כן  שירותים,  שיפוץ.   27שצריכה 

כי צריך לעשות  של בית המשפט שאנחנו לומדים אותה כרגע.  בהחלטה   28מותנה 
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 1קיר אקוסטי. השאלה אם קיר אקוסטי יהיה על קו הפארק או קרוב לחומה של 

 2הדיירים. אנחנו על זה. לא נספיק את הכל בחודשים האלה. לא נספיק את הכל 

 3 אבל מתחילים כדי שיהיה ראוי. מים בטוח שלא נספיק. הלוואי והיינו יכולים. 

 4אני רוצה להתייחס. מאוד חשוב להגיד לעמיתי בקואליציה גם כן שההיסטוריה   מר גיא קלנר:

 5אני רואה את זה הרבה בפרסומים שלכם הרבה כי זה גם הזדמנות להגיד את זה 

 6ההיסטוריה מתחילה קצת לפני תחילת הקדנציה בהקשר הזה וחשוב לזכור את 

נושא  לליבי.  שקרוב  הספורט,  בנושא  קודמיכם.  עבור  גם  זה  את  ולהגיד   7זה 

 8הספורט דווקא בשנים האחרונות וגם מה שאת שאלת דניאלה. הייתה השקעה 

 9יפה מאוד. בנושא המתקנים שהולמת את ההתקדמות של העיר בספורט אגב גם 

 10עוד טרם תקופתי, איציק פעם קודמת ויעקב, כל מי שהיה שם אני כבר לא זוכר 

רבות  שנים  ולאורך  מצוינת  ספורט  באגודת  התברכה  השרון  רמת  כולם.   11את 

 12ופעילות אסטרטגית בתחום הספורט כמעט בכל תחום. בקדנציה האחרונה נפתחו  

גם  זה.  להגיד את  חשוב  השרון  ברמת  חדשים  ומגרשים  אולמות,  וכמה   13כמה 

הסינטטי הוחלף, גם נפתח מגרש סינטטי חדש. מה?  14לא קשור עשו שם  המגרש 

 15החלפה. פתחו בית ספר לא קשור. חדש. די כדאי שתשלוט במידע. פתחו מגרש 

 16סינטטי חדש. לא פתחו. רן פתחו מגרש סינטטי חדש. לצד המגרש הסינטטי הישן 

 17שגם אותו החליפו פתחו מגרש סינטטי חדש. אבל הקימו בבית ספר ופתחו עזוב 

ומתקנים חדשים והחלפה של הקנטרי  עומר  ודבורה  לזה.  עכשיו  נכנס  לא   18אני 

 19והרבה מאוד אלמנטים נוספים שהיו במסגרת היישוב כולל פתיחה של פעילויות 

 20נוספות חדשות ומתקנים חדשים ויש בקדנציה הזו מתוכננים לפי מה שאני זוכר 

 21לפחות עוד ארבעה אולמות ספורט חדשים ובכללם מה שעופר הזכיר. גם בנווה 

 22גן, גם יעל רום שנפתח. גם באמירים אמור להיות מגרש ספורט מקורה וגם בעשר 

 23הגדול שאמור להיות אולם לכדור יד  1010עשר שניים. יש את דורון הקיים ואת 

במסגרת  הייתה  לפה  שהגיעה  כזו  תוכנית  כל  אגב  מתוכנית  חלק  שהוא   24תקני. 

 25מיפוי צרכים. הבנה של באיזה ענפי ספורט חסרים לנו כלים למשל בתחום המים 

 26שאנחנו יודעים שאנחנו צריכים עוד בריכות שחיה איך התוכנית החדשה בנווה גן 

כן  הדבר הזה. איך קריית חינוך החדשה, תתמזג אליה גם  להשלים את   27יכולה 

 28בריכת שחייה חדשה וכו'. בהקשרים האלה זה לא שליפות מהמותן. הרבה פעמים  
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 1מגיעה שכונה חדשה. עושים מיפוי של הצרכים וחלק מהתוכניות נמצאות בתוך 

לעניין הזה בתחום התב"ר  זה  ואני מחבר את  חסר  שלי  עבודה. מה   2התהליכי 

 3אחרי השקעה מאוד יפה שהייתה בקדנציה הקודמת בקנטרי של מיליונים רבים 

בשרונית.  נוספת  השקעה  חסרה  שקל,  מיליון  לעשרים  מעשרה  שקלים.   4של 

 5ובשרונית התוכנית שהייתה על הפרק לקראת סוף הקדנציה הקודמת, אדוני ראש  

 6שזה יכנס בריכה לימודית שליש טיפולית שאני מצפה ומבקש    25העיר לקראת  

מרכזיות.  תועלות  שתי  למעשה  הלכה  שתאפשר  שתיכנס  שלישית   7לימודית 

טיפולית למי שצריך את הטיפולים  בריכה  לאפשר את אותה  שבהם   8הראשונה 

 9במים שזה דבר שאין היום ברמת השרון. פעם שנייה לפנות מסלולים מהתעמלות 

שחיה  אגודת  מזכיר  אני  פתחנו  שחיה  של  מסלולים  תופסים  שכרגע   10במים 

 11בקדנציה הקודמת ברמת השרון, חסרים להם היום מסלולים לאימון גם בבוקר 

 12וגם אחר הצהריים ולכן וואנס נפתח את הבריכה הזאת נוכל לפנות מסלולי שחיה 

 13לאימונים ולמנויים יש את אריק מכיר את התב"ר הזה רצינו הרבה זמן לשים 

 14 אותו על השולחן. הוא יפתור צורך. 

 15   הוא נפתח התב"ר הזה?גב' פרח מלך:  

 16 הוא לא נפתח אבל הוא הוגש כבר לדעתי פעמיים. קומה שלישית זה עוד לפני זה.   מר גיא קלנר:

 17 נפתח תב"ר שיפוץ שרונית מסגרת של שלושה וחצי מש"ח.  עו"ד גייל שורש:  

 18 הבריכה לדעתי מוערכת באזור שמונה מיליון שקל אם אני זוכר נכון.  זה לא זה.    מר גיא קלנר:

 19  נבדוק את זה. תמשיך. גב' פרח מלך:  

לדרך   מר גיא קלנר: אותו  ומוציאים  הזה  התב"ר  את  מוסיפים  אנחנו  אם  טיפולית.   20בריכה 

לבין  שרונית  בין  בהשקעה  איזון  הכנסה  מקור  זה  מאזנים  אנחנו  א.   21לטעמי 

וגם  השוטף  גם  הצורך  לכל  משמעותי  באופן  המים  עולם  פתיחת   22הקנטרי. 

 23המקצועי וגם התרבות ופנאי וזה מאוד חשוב. אני חושב על זה. יהיה צעד נהדר 

 24 זה לתוך תוכנית התב"רים.  אם נכניס את

 25  נפתח דבר כזה? יש תב"ר כזה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 לא. גב' פרח מלך:  

 27 אז תוסיפו עכשיו. אתם נצביע על זה כדי להוסיף תב"ר הזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 נוסיף תב"ר נוסף. גב' פרח מלך:  
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 1 אני רואה שאתה בזה. אני גם רוצה איזה מסלול. מר יעקב קורצקי: 

 2 תרשמו.  קיבלת. כמה התב"ר הזה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 לא מוצאים אותו. גב' פרח מלך:  

 4 גם הקנטרי חדר כושר שני מיליון. מר יעקב קורצקי: 

 5 אז תוסיפו עכשיו את התב"ר הזה. שמונה מש"ח. חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6   אתה יודע שזה שמונה?גב' פרח מלך:  

 7 סדרי גודל. אל תתפסי אותי אם זה   מר גיא קלנר:

 8  סליחה שנייה עופר מה?גב' פרח מלך:  

 9 אם יפתחו את התב"ר על איזה שהוא סכום לצורך תפעול.  מר עופר קליך:

 10 תכנון קודם כל ברור. גב' פרח מלך:  

 11  כמה תכנון צריך?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אם זה שמונה מיליון  מר עופר קליך:

 13 עשרה אחוז בערך. גב' פרח מלך:  

 14 מיליון שקל.  מר עופר קליך:

 15אני יכולה לבקש תב"ר על שמונה ואז אני אטען אותו כמה שצריך לצרכי תכנון. גב' פרח מלך:   

 16     אין בעיה. 

 17  אם יש תב"ר פתוח.  עו"ד עידן למדן:

 18זה בנפרד אבל לא התקבל לדעתי. אז אני חושב בגלל. הוא הכניס את זה לדעתי.   מר גיא קלנר:

 19 לפחות כשאני הייתי אולי עכשיו הוא לא הכניס. 

 20     מצאנו פה משהו. גב' פרח מלך:  

 21  יש תב"ר מאושר לקומה נוספת.  עו"ד עידן למדן:

 22     זה משהו אחר.   מר גיא קלנר:

 23 אפשר להגדיל אותו.  עו"ד עידן למדן:

 24 959יש כאן מכתב של אריק לגידי רשום חשבונית אגודת הספורט לתשלום מתב"ר גב' פרח מלך:   

 25 תוכניות וייעוץ להקמת בריכה טיפולית שרונית. זה אומר שכן יש. 

 26 מהתב"ר הכללי של השקעות. גב' רויטל פיטרמן: 

 27  של השקעות הגדלנו אותו עכשיו בחמישה מיליון. גב' פרח מלך:  

 28 לא. מהבירור שערכתי זה לא   מר גיא קלנר:
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 1  הנה. יש מכתב של אריק. גב' פרח מלך:  

 2 בדקתי את זה.   מר גיא קלנר:

 3 זה השקעות במתקני ספורט רק לצרכי תכנון.  959תקשיב שנייה. הוא כותב מסעיף  גב' פרח מלך:   

 4 לא. בסדר אוקי.   מר גיא קלנר:

 5  מכאן ניקח את התכנון. ואז נראה מה האומדן של זה ונפתח תב"ר ייעודי לזה. יש?גב' פרח מלך:   

 6  מה עוד?  כמה בקשות. מה הבקשות?מר יעקב קורצקי: 

 7 חצי מיליון שקל לצופים. גב' בת שבע אלקובי: 

 8 אושר. אנחנו בתשי עברנו מר יעקב קורצקי: 

 9 רק שתדעו אנחנו בהפסקה וגם הפרוטוקול בהפסקהמר רן אהרון: 

 10  הפסקה לבקשת רן.

 11אני רוצה לעשות העברה כאן. עשינו בדיקה לגבי בריכה טיפולית בשרונית. יש כבר גב' פרח מלך:   

על ידי גידי ואבי גרובר. חצי מיליון שקל  שאושר  ותכנון  לייעוץ  עבודה   12הזמנת 

מתב"ר   מע"מ  של   959פלוס  שלו  הגדלה  ביקשנו  כולל מע"מ  ביקשנו   13שעכשיו 

עכשיו למרות שזה לא עבר  רוצה  נשאלת אם אתה  השאלה   .₪ מיליון   14חמישה 

 15  בוועדת כספים שכולם פה נמצאים לפתוח תב"ר חדש?

 16  של סכום יותר גבוה?:   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 17  כן.גב' פרח מלך:  

 18כן ואני אגיד גם למה כי אנחנו יכולים בשבטנו כמליאה יכולים ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

בוועדה כשאנחנו כאילו ועדת הכספים אז  כשאנחנו  כולנו מצביעים  אנחנו   19אם 

אנחנו מצביעים על זה. יש תב"ר  שאם  להצביע  כל  קודם  זה  לאשר את   20אפשר 

 21  להזמנת יש הזמנת עבודה על חצי מיליון שקל?

 22 חצי מיליון שקל פלוס מע"מ גב' פרח מלך:  

 23 צריך ועדת כספים אז אנחנו נצביע על עצמנו כוועדת הכספים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24  להגדלה למיליון?  מר גיא קלנר:

 25 כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 פתיחת תב"ר חדש. גב' פרח מלך:  

 27  פתיחת תב"ר חדש על סכום של שמונה מיליון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 לפתוח את התב"ר או קי.   מר גיא קלנר:
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 1 חברים אני מבקש לבריכה. בריכה טיפולית. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2  מה עם חדר הכושר בקנטרי? : שוייצרגב' הדר 

 3רגע יש עוד דבר אחד. אני מבקש דקה אחת. חברים. אני מבקש ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

בריכה  לבניית  שקל  מיליון  שמונה  אמרנו  אחד  שלושה.  תב"רים  שני   4לאשר 

כושר  לחדר  שקל  מיליון  שני  של  להוסיף תב"ר  אני מבקש  בשרונית.   5טיפולית 

 6 והרחבתו של קנטי במערבי. 

פרח מלך:    איכות הסביבה של חצי מיליון גב'  במסגרת  לשינויי אקלים  להערכות  נוסף   7תב"ר 

 8 שקלים. תב"ר חדש. 

 9אני מבקש לאשר את זה קודם כל לאשר את זה בשבטנו כוועדת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ואחרי זה אז. שנייה. לא. אנחנו כולם כדי לאשר במקום ללכת לוועדת   10כספים 

 11 הכספים ועד שנתכנס. 

 12 בקנטרי יש כבר תב"ר לשיפוץ הקנטרי. גב' פרח מלך:  

 13לשיפוץ קנטרי שכבר ביקשת רק לציין אחר כך נוציא את זה בספר התקציב גב' רויטל פיטרמן:  

 14 שאנחנו מגדילים את ההיקף שלו.  707שזה תב"ר 

 15  בכמה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

פיטרמן:   רויטל  ביקשת שני מיליון. אנחנו מגדילים את ההיקף שלו מעשרים ושתיים גב'   16אתה 

 17 חמש מאות חמישים לעשרים וארבע חמש מאות חמישים. 

 18תקשיבו אנחנו חייבים  707מאה אחוז. יופי. אני מבקש. תב"ר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19להצביע על עצמנו כהסכמה אנחנו כרגע כוועדת הכספים כולנו ביחד. ולאחר מכן 

 20להצביע על התב"רים האלה. זה החוק זה מה שצריך להיות. אז אחד. חברים מי 

כן על תב"רים נוספים ודאי. עידן. פה אחד מאה אחוז. כן להריץ את זה או   21בעד 

 22 קי פה אחד. תודה. עכשיו בבקשה. אישור תב"רים. אני מבקש כמה הרחבות. 

 23 הסכום צריך להיות אחר. גב' פרח מלך:  

 24היה ארבעים שש מאות וחמישים. תוסיפו כמה זה יוצא עוד? ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 25 עוד עשר וחצי. נו. עוד עשר וחצי. 

 26 ארבעים מאה חמישים ועוד עשר חמש מאות. חמישים שש מאות חמישים. גב' פרח מלך:  

 27  חמישים שש מאות חמישים. בסדר?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 כן. גב' פרח מלך:  
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 1עם  2024אני מבקש ברשותכם לאשר את תקציב הפיתוח לשנת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

כפי שאמרנו בהתחלה על סך של  וסגירת תב"רים  התב"רים  של  העדכונים   2כל 

שש מאות חמישים אלף מי בעד? מיליון   3פה אחד. חברים תודה רבה.  חמישים 

 4 ישיבה מכובדת תודה רבה לכם. ונעשה את הכל ביחד. 

 5 

 על עצמם כהסכמה כרגע כוועדת הכספים כולם ביחד.  : כל החברים הצביעו פה אחד החלטה

 

 6 

 7 

 עם כל העדכונים של התב"רים 2024הצביעו פה אחד בעד אישור תקציב הפיתוח לשנת  החלטה:

 וסגירת תב"רים כפי שאמרנו בהתחלה על סך של חמישים מיליון שש מאות חמישים אלף 

 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 

 13 

 14 

 15 

 16 

 17 

 18 

 19 

 20 

 21 

 22 
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 1 קובץ החלטות:

 2 

 2024.הצעת תקציב רגיל לשנת 1

 3 

 2024הצעת התקציב הרגיל לשנת אישור החלטה: 
 איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס, עופר קליך, מוטי גינדי, ענת לין,  -בעד               

 לירון בלומנר, אהד בלייר, דן רוק, דניאלה רון יעקובי                        
               

 הצביעו עו"ד עידן למדן,  גיא קלנר ועו"ד נאווה פרס.   - נגד               
 

  שלו ושלה הוחרגו כל אחד בנושא שבו בניגודבהצבעה    .ענת לין ודן רוק  -לא השתתפו                  
 ענת לין לא השתתפה בהצבעה של איגוד  (מגוונים ואגודת הספורט")עניינים.                  
 הספורט ודן רוק לא השתתף בהצבעה של מגוונים.                  

 4 

 2024.תקציב ותקן כוח אדם לשנת 2

 5 

  24תקציב  ותקן כוח אדם לשנת  אישור החלטה:
איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, קרן ברנדס, עופר קליך, מוטי גינדי, ענת לין, :  בעד                

 לירון בלומנר, אהד בלייר, דן רוק 
 

 : גיא קלנר, סיון דהן, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי, גייל שורש, נמנעו                
 נאוה פרס, עידן למדן                            

 6 

 הכולל: עדכון תב"רים פעילים וסגירת תב"רים 2024.תקציב פיתוח לשנת  3

 

  7 

החברים הצביעו    החלטה: על עצמם כהסכמה כרגע כוועדת הכספים כולם     פה אחדכל 

 ביחד. 

 8 

אחדהצביעו    החלטה: לשנת    פה  הפיתוח  תקציב  אישור  של   2024בעד  העדכונים  כל  עם 

כפי שאמרנו בהתחלה על סך של חמישים מיליון  וסגירת תב"רים  התב"רים 

 שש מאות חמישים אלף

 9 


